
• Zagotoviti sredstva za projektiZagotoviti sredstva za projektiZagotoviti sredstva za projektiZagotoviti sredstva za projektiranje skupnih čistilnih naprav, ranje skupnih čistilnih naprav, ranje skupnih čistilnih naprav, ranje skupnih čistilnih naprav, pripraviti projektno dokupripraviti projektno dokupripraviti projektno dokupripraviti projektno dokumentacijo mentacijo mentacijo mentacijo 
za prijavo na razpiseza prijavo na razpiseza prijavo na razpiseza prijavo na razpise....    

• Urediti področje malih čistilnih naprav, sofinanciranje izgradnje, Urediti področje malih čistilnih naprav, sofinanciranje izgradnje, Urediti področje malih čistilnih naprav, sofinanciranje izgradnje, Urediti področje malih čistilnih naprav, sofinanciranje izgradnje, poiskati prehodne rešitve za poiskati prehodne rešitve za poiskati prehodne rešitve za poiskati prehodne rešitve za 
območja, kjer izgradnja kanalizacije ni predvidena oziroma območja, kjer izgradnja kanalizacije ni predvidena oziroma območja, kjer izgradnja kanalizacije ni predvidena oziroma območja, kjer izgradnja kanalizacije ni predvidena oziroma sofinanciranje sofinanciranje sofinanciranje sofinanciranje ni upravičenoni upravičenoni upravičenoni upravičeno....    

• Pripraviti Pripraviti Pripraviti Pripraviti štštštštudijoudijoudijoudijo    čiščenja in odvajanja odpadnih voda.čiščenja in odvajanja odpadnih voda.čiščenja in odvajanja odpadnih voda.čiščenja in odvajanja odpadnih voda.    

• Spodbujati je potrebno gospodinjstva, naj se združujejo v nSpodbujati je potrebno gospodinjstva, naj se združujejo v nSpodbujati je potrebno gospodinjstva, naj se združujejo v nSpodbujati je potrebno gospodinjstva, naj se združujejo v nameri za izgradnjo skupameri za izgradnjo skupameri za izgradnjo skupameri za izgradnjo skupnih MČN nih MČN nih MČN nih MČN 
((((področja Loka, Račica, Kladje, Blancapodročja Loka, Račica, Kladje, Blancapodročja Loka, Račica, Kladje, Blancapodročja Loka, Račica, Kladje, Blanca))))....    

V pristojnosti Občine Sevnica je izdelava projektne dokumentacije in izgradnje javnega kanalizacijskega 
omrežja s pripadajočimi čistilnimi napravami. Na območju Občine Sevnica imamo trenutno zgrajene 
naslednje čistilne naprave v upravljanju Komunale d.o.o. Sevnica: Centralna čistilna naprava Sevnica na 
Logu, čistilna naprava Orehovo, skupna čistilna naprava Dolnje Brezovo, čistilna naprava Kompolje, RČN 
Bazga v Gabrijelah, RČN na Studencu, RČN na Lisci.  

V pripravi so naslednje investicije: pridobivanje gradbenega dovoljenja za projekt Kanalizacija za odvod 
komunalne odpadne vode na območju naselja Krmelj (faza pridobivanja mnenj; za čistilno napravo 
Krmelj je gradbeno dovoljenje že pridobljeno); pridobivanje gradbenega dovoljenja za projekt 
kanalizacija in rastlinska čistilna naprava Loka (faza pridobivanja mnenj); pridobivanje gradbenega 
dovoljenja za projekt kanalizacija rastlinska čistilna naprava Blanca (faza pridobivanja mnenj); 
kanalizacija in rastlinska čistilna naprava Šentjanž (faza IDZ – variantne rešitve). 

Občina Sevnica je pristopila k postopnem reševanju odvajanja in čiščenja odpadnih voda iz območjih, ki 
ne bodo vključena v gradnjo javne kanalizacije in skupnih čistilnih naprav (primer dobre prakse v 
občinskem in slovenskem merilu je naselje Kamenica). To so predvsem območja razpršene poselitve in 
manjših naselij, ki niso določena za skupne sisteme odvajanja in čiščenja odpadnih voda v državnem 
operativnem programu. Prvi pogoj za uspešno realizacijo je skupni konsenz stanovanjskih objektov in v 
takšnem primeru Občina Sevnica lahko pristopi k pripravi projektne dokumentacije.  

Od leta 2010 Občina Sevnica vsako leto objavi javni razpis za sofinanciranje nakupa in vgradnje malih 
komunalnih čistilnih naprav (MČN) za komunalne odpadne vode manjših od 50 PE (populacijskih enot) 
v občini Sevnica za stanovanjske objekte izven aglomeracij, znotraj katerih se predvideva izgradnja javne 
kanalizacije. Upravičenec do sofinanciranja MKČN je tudi lastnik objekta v območju aglomeracije, za 
katerega bi bila potrebna izvedba kanalizacijskega priključka, daljšega od 100 metrov, ali bi gradnja 
kanalizacijskega priključka povzročala nesorazmerno velik strošek. V razpisu je možnost sofinanciranja 
tudi skupnih MKČN za dva ali več stanovanjskih objektov. 

Na podlagi vsakoletnega javnega razpisa Občina Sevnica na dokončano investicijo dobave in vgradnje 
MČN povrne 50 % primerljive vrednosti investicije. Namen je lastnikom obstoječih stanovanjskih 
objektov pomagati pri sanaciji neurejenega odtekanja hišnih odpadnih voda v podtalje ter spodbujati 
varovanje okolja in vodnih virov. Sofinanciranje za male komunalne čistilne naprave se odobri na podlagi 
popolne vloge za stanovanjske objekte na območjih, kjer po Operativnem programu odvajanja in 
čiščenja komunalne odpadne vode v Republiki Sloveniji za območje Občine Sevnica ni predvidena 
gradnja javne kanalizacije s skupno čistilno napravo. Na razpis se lahko prijavijo lastniki obstoječih 
stanovanjskih hiš, ki so že realizirali navedene posege, in sicer vgradili malo čistilno napravo ali zgradili 
nov hišni kanalizacijski priključek skladno s soglasjem izvajalca javne službe, Javnega podjetja Komunala 
Sevnica. V občini Sevnica je bilo doslej iz občinskega proračuna sofinanciranih 182 MČN. 

S 1. januarjem 2020 je stopila v veljavo Uredba o spremembah in dopolnitvah Uredbe o odvajanju in 
čiščenju komunalne odpadne vode (Uradni list RS, št. 98/15, 76/17 in 91/19). Vlada je v decembru 2020 
sprejela Operativni program odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode. Skladno z novo zakonodajo 
je Občina Sevnica v sodelovanju s Komunalo d.o.o. Sevnica pristopila k pripravi novega Operativnega 
programa odvajanja in čiščenja komunalnih odpadnih voda na območju občine Sevnica. Operativni 
program, ki bo nadomestil Novelacijo študije odvajanja in čiščenja komunalnih odpadnih voda na 
območju občine Sevnica in jo je občinski svet sprejel leta 2014, bo na podlagi analize stanja na področju 



odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode določil ukrepi za izpolnjevanje zahtev glede 
opremljenosti oziroma izboljšanje stopnje opremljenosti z infrastrukturo za odvajanje in čiščenje 
komunalne odpadne vode. V novem operativnem programu bodo za posamezna območja preverjene 
različne rešitve za odvajanje in čiščenje odpadnih voda, na podlagi analize teh rešitev bo za posamezne 
aglomeracije izbrana optimalna rešitev. Operativni program je v fazi priprave, v dokumentu bodo 
obravnavane tudi različne pobude in zaznane problematike. Trenutno potekajo usklajevanja med 
Občino Sevnica in Komunalo d.o.o. Sevnica. Operativni program bo v obravnavan na eni od prihodnjih 
sej Občinskega sveta Občine Sevnica.  

• Podan je predlog Podan je predlog Podan je predlog Podan je predlog za pza pza pza povečanje sredstev za športovečanje sredstev za športovečanje sredstev za športovečanje sredstev za šport....    

• Glede na povišanje prihodkov na ravni celotnega proračuna naj se poviša tudi Glede na povišanje prihodkov na ravni celotnega proračuna naj se poviša tudi Glede na povišanje prihodkov na ravni celotnega proračuna naj se poviša tudi Glede na povišanje prihodkov na ravni celotnega proračuna naj se poviša tudi dedededel sredstev za l sredstev za l sredstev za l sredstev za 
dejavnost športadejavnost športadejavnost športadejavnost športa....    

• Podana je pobuda za proučitev Podana je pobuda za proučitev Podana je pobuda za proučitev Podana je pobuda za proučitev možnost financiranja ali sofinanciranja zimskih in letnih občinskih možnost financiranja ali sofinanciranja zimskih in letnih občinskih možnost financiranja ali sofinanciranja zimskih in letnih občinskih možnost financiranja ali sofinanciranja zimskih in letnih občinskih 
ligligliglig....    

Sredstva se povečajo za izvedbo razpisa za šport, in sicer za tekmovalni šport v znesku 40.000 evrov.  

Občinske lige so sofinancirane iz javnega razpisa za šport. Organizacijo pa lahko prevzamejo posamezno 
društvo ali pa KŠTM. 

    

• Podano je vprašanje, Podano je vprašanje, Podano je vprašanje, Podano je vprašanje, zakaj se je povišala splošna zakaj se je povišala splošna zakaj se je povišala splošna zakaj se je povišala splošna proračunska rezervacijaproračunska rezervacijaproračunska rezervacijaproračunska rezervacija....    

Splošna proračunska rezervacija se glede na veljavni proračun ne spreminja. Splošna proračunska 
rezervacija deluje kot sklad, kar pomeni, da se ob potrebi po koriščenju njenih sredstev le-ta najprej 
prerazporedijo na ustrezen konto in postavko, šele nato se lahko ta del sredstev obremeni s 
predobremenitvijo in računom. Na tak način se splošna proračunska rezerva tekom leta zmanjšuje iz 
planirane višine 150.000 evrov navzdol. Kadarkoli med letom pa se njen preostanek odraža v veljavnem 
proračunu. 

 

• Podano je vprašanje, Podano je vprašanje, Podano je vprašanje, Podano je vprašanje, kaj pomeni postavka drugkaj pomeni postavka drugkaj pomeni postavka drugkaj pomeni postavka drugi opei opei opei operativni odhodki za delovanje OUrativni odhodki za delovanje OUrativni odhodki za delovanje OUrativni odhodki za delovanje OU....    

Proračunska postavka drugi operativni odhodki vsebuje različne odhodke, ki se delijo na naslednje 
konte: 

• RAČUNOVODSKE, REVIZORSKE IN SVETOVALNE STORITVE       
Izvedba revizije poslovanja proračunskih uporabnikov je določena z zakonom. Na tem kontu se 
zagotovijo sredstva za izvedbo revizije poslovanja Občine Sevnica, krajevnih skupnosti in javnih 
zavodov v letu 2021.  

• TEKOČE VZDRŽEVANJE POČITNIŠKIH OBJEKTOV        
Potrebna so manjša vzdrževalna dela na objektu - stanovanju v Novem Gradu ter plačilo obratovalnih 
stroškov za stanovanje.     

• NAJEMNINE IN ZAKUPNINE ZA DRUGE OBJEKTE 
Občina Sevnica ima s podjetjem SPERT sklenjeno pogodbo o zakupu namestitvenih kapacitet v 
Novigradu v skladu s hrvaško zakonodajo, saj Občina Sevnica sama ne more oddajati počitniških 
kapacitet. 

• ODŠKODNINE ZARADI SODNIH POSTOPKOV 
Na podlagi sklenjene sodne poravnave pri Okrožnem sodišču v Ljubljani, VII Pg 2228/2019 z dne 
20.5.2021, je Občina Sevnica dolžna Republiki Sloveniji, zanjo Ministrstvu za javno upravo, Tržaška 
21, p. Ljubljana plačati odškodnino v skupnem znesku 521.177,14 EUR, in sicer najkasneje do 
31.12.2025. Prvi obrok je bil poravnan MJU 15.6.2021 v skupnem znesku 52.117,72 EUR. Drugi obrok 
v višini 125.000,00 se predvideva plačati v letu 2022. 



• PLAČILA AVTORSKIH HONORARJEV 
Občina Sevnica za potrebe izvedbe protokolarnih dogodkov sklene s posamezniki pogodbo za 
izvedbo avtorske storitve, ki se izplačajo preko Avtorske agencije za Slovenijo. 

• PLAČILA PO PODJEMNIH POGODBAH       
Iz tega konta se na podlagi sklenjene pogodbe poravna storitve spremstva na porokah, organizacije 
zlatih porok in druge podobne storitve.     

• PLAČILA ZA DELO PREKO ŠTUDENTSKEGA SERVISA       
Občina Sevnica vsako leto odobri dijakom in študentom opravljanje obvezne prakse, za kar se jim 
izplača mesečna nagrada skladno z zakonom oziroma kolektivno pogodbo.       

• IZDATKI ZA STROKOVNO IZOBRAŽEVANJE ZAPOSLENIH       
Med stroške izobraževanja uslužbencev sodijo plačila kotizacij za seminarje in strokovna 
izobraževanja, ki so nujna zaradi sprememb zakonodaje na področju delovanja občinske uprave.  
V primeru izkazanega interesa zaposlenih po dodatnem izobraževanju, se skladno s Pravilnikom o 
izobraževanju, usposabljanju in izpopolnjevanju na Občini Sevnica in internim razpisom zaposlenim 
sofinancira dodatno izobraževanje. 

• SODNI STROŠKI, STORITVE ODVETNIKOV, SODNIH IZVEDENCEV, TOLMAČEV, NOTARJEV IN DRUGIH       
V tej postavki so zajeti predvsem stroški storitev notarja, med katere sodijo overitve listin, notarske 
potrditve pogodb ter notarski zapisi.  
V nekaterih zahtevnejših zadevah se občina posluži tudi pridobitve pravnih mnenj in storitev 
odvetnika (za sestavo tožb in drugih pisanj, zastopanje na sodiščih, zadeve Cerod, Radio Sevnica, 
odškodninske zadeve ...). Pooblaščenec pred okrožnimi, višjimi in Vrhovnim sodiščem je lahko le 
odvetnik.  
Občina Sevnica mora v skladu z zakonodajo v primeru prodaje občinskega premoženja pridobiti 
cenitev nepremičnin s strani sodnega cenilca ali cenilca pooblaščenega s strani inštituta za revizijo. 
Občina Sevnica bo za leto 2022 sklenila pogodbo z izbranim cenilcem, ki bo izbran na podlagi 
izvedenega evidenčnega naročila. Občina naroča cenitve večine nepremičnin, kjer so posamezniki 
izrazili interes za nakup. Prav tako občina pridobiva cenitve za določitev odškodnine za služnosti 
oziroma odkup zemljišča za gradnjo komunalne infrastrukture, kjer dogovor z lastniki ni mogoč.      

• PLAČILA BANČNIH STORITEV      
Kriti je potrebno stroške provizije banki za opravljene storitve pri izplačilu plač, vodenju gotovinskega 
računa ter plačil preko POS terminala. 

• STROŠKI DAVČNIH POSTOPKOV       
Občina krije provizijo davčnemu uradu za opravljene storitve ter plačilo davka na promet 
nepremičnin glede na sklenjene pravne posle.  

• PRISPEVEK ZA VZPODBUJANJE ZAPOSLOVANJA INVALIDOV PO ZZRZI       
V skladu z Zakonom o zaposlitveni rehabilitaciji in zaposlovanju invalidov in Uredbo o določitvi kvote 
za zaposlovanje invalidov je Občina Sevnica dolžna zaposlovati najmanj 1 invalida. V preteklih letih je 
na Občini Sevnica zaradi izpolnitve kvote delo opravljal delavec zaposlen v podjetju INDE d.o.o. na 
podlagi pogodbe o poslovnem sodelovanju s podjetjem. Zaradi dobrega sodelovanja z delavcem in 
potrebe po opravljanju spremljajočih administrativnih del, pomoč v sprejemni pisarni in arhiviranju, 
izvajanje tehničnih del, je smiselno nadaljnjo sodelovanje s podjetjem INDE d.o.o. iz Sevnice.  

• DRUGI OPERATIVNI ODHODKI       
Med druge operativne odhodke sodijo drugi stroški, ki jih ni možno razporediti na druge postavke 
(zavarovanje ARAG, izkaznice, izdelavo ključev, refundacije, PIS, druge spletne objave…). Iz tega konta 
se plača tudi članarina vključenosti Občine Sevnica v Skupnost občin Slovenije. 
Sredstva na kontu drugi operativni odhodki so namenjena tudi pomoči društvom za ureditve 
prostorov ali nakup opreme, ki je nujno potrebna za njihovo delovanje. 

 

• Podano je vprašanje, Podano je vprašanje, Podano je vprašanje, Podano je vprašanje, kaj pomeni postavka odškkaj pomeni postavka odškkaj pomeni postavka odškkaj pomeni postavka odškodnine zaradi sodnih postopkovodnine zaradi sodnih postopkovodnine zaradi sodnih postopkovodnine zaradi sodnih postopkov....    



Konto odškodnine zaradi sodnih postopkov je del proračunske postavke druge operativni odhodki, na 
katerem so zagotovljena sredstva za plačilo odškodnine Republiki Sloveniji, zanjo Ministrstvu za javno 
upravo, Tržaška 21, p. Ljubljana, v skupnem znesku 521.177,14 EUR, in sicer najkasneje do 31. 12. 2025, 
na podlagi sklenjene sodne poravnave pri Okrožnem sodišču v Ljubljani, VII Pg 2228/2019 z dne 20. 5. 
2021. Gre za končani pravdni postopek tožeče stranke Republike Slovenije proti toženi stranki Občini 
Mokronog-Trebelno in drugim konzorcijskimi občinam, ki se je končal s podpisom sodne poravnave, v 
zvezi katere je odločal Občinski svet Občine Sevnica na 3. dopisni seji, ki je potekala dne 26., 27., 28. in 
29.4.2021. Prvi obrok odškodnine je bil poravnan Ministrstvu za javno upravo 15.6.2021 v skupnem 
znesku 52.117,72 EUR. Drugi obrok v višini 125.000,00 se predvideva plačati v letu 2022. 

    

• Podano je vprašanje, kPodano je vprašanje, kPodano je vprašanje, kPodano je vprašanje, kaj pomeni 85.000 EUR za upravljanja bazenaaj pomeni 85.000 EUR za upravljanja bazenaaj pomeni 85.000 EUR za upravljanja bazenaaj pomeni 85.000 EUR za upravljanja bazena....    

Občina Sevnica je lastnica bazena s pripadajočim zemljiščem in objekti, upravljavec pa je KŠTM Sevnica. 
Obseg stroškov za delovanje bazena se v predlogu proračuna glede na preteklost ne spreminja; prej so 
bili le-ti opredeljeni v sklopu transferov zavodu KŠTM Sevnica, sedaj pa so del proračuna Občine Sevnica.  

Podpisana je nova upravljavska pogodba, ki je usklajena z Zakonom o stvarnem premoženju (Uradni list 
RS, št. 11/18 in 79/18). Na njeni podlagi bo upravljavec z objektom upravljal v imenu in za račun lastnice; 
prihodki od uporabnin (vstopnine) ter najemnin bodo prihodki Občine Sevnica, ravno tako bodo 
neposredno na občinski proračun vezani tudi odhodki. KŠTM v finančnem načrtu za prihodnje leto ne 
bo več načrtoval prihodkov in odhodkov v vezi obratovanja tega objekta. Na tak način se bo vsebinska 
vloga upravljavca okrepila, obenem pa zasledujemo cilj gospodarnega ravnanja ter stroškovnega 
optimiziranja pri opravljanju tržne dejavnosti na objektu. 

    

• PodanPodanPodanPodan    je pomislek, je pomislek, je pomislek, je pomislek, zakaj plačati 500zakaj plačati 500zakaj plačati 500zakaj plačati 500.000 EUR za odpravo napake.000 EUR za odpravo napake.000 EUR za odpravo napake.000 EUR za odpravo napake    pri projektu stadionapri projektu stadionapri projektu stadionapri projektu stadiona;;;;    nanananaj stroške j stroške j stroške j stroške 
krije tisti, ki je zanjo krije tisti, ki je zanjo krije tisti, ki je zanjo krije tisti, ki je zanjo odgovorenodgovorenodgovorenodgovoren....    

• Predlagana je Predlagana je Predlagana je Predlagana je nova lokacijo za stadion, na lokaciji stadiona pa naj se uredijo dodatna parkiriščanova lokacijo za stadion, na lokaciji stadiona pa naj se uredijo dodatna parkiriščanova lokacijo za stadion, na lokaciji stadiona pa naj se uredijo dodatna parkiriščanova lokacijo za stadion, na lokaciji stadiona pa naj se uredijo dodatna parkirišča, , , , 
preostala sredstva naj se namenijo izgradnji kulturne dvorane.preostala sredstva naj se namenijo izgradnji kulturne dvorane.preostala sredstva naj se namenijo izgradnji kulturne dvorane.preostala sredstva naj se namenijo izgradnji kulturne dvorane.    

• Predlog, da se sredstva namesto za sanacijo terena za izgradnjo stadiona raje namenijo za Predlog, da se sredstva namesto za sanacijo terena za izgradnjo stadiona raje namenijo za Predlog, da se sredstva namesto za sanacijo terena za izgradnjo stadiona raje namenijo za Predlog, da se sredstva namesto za sanacijo terena za izgradnjo stadiona raje namenijo za 
kulturno dvorano Skulturno dvorano Skulturno dvorano Skulturno dvorano Sevnica; atletska steza je realna potreba, nogometno igrišče pa ne.evnica; atletska steza je realna potreba, nogometno igrišče pa ne.evnica; atletska steza je realna potreba, nogometno igrišče pa ne.evnica; atletska steza je realna potreba, nogometno igrišče pa ne.    

• Namesto predvidenega stadiona (sredstev za stabilizacijo) Namesto predvidenega stadiona (sredstev za stabilizacijo) Namesto predvidenega stadiona (sredstev za stabilizacijo) Namesto predvidenega stadiona (sredstev za stabilizacijo) je predlagana je predlagana je predlagana je predlagana ureditev športnega ureditev športnega ureditev športnega ureditev športnega 
parka; preostali delež v proračunu za stabilizacijo brežine sredstev pa bi se lahko namenil še za parka; preostali delež v proračunu za stabilizacijo brežine sredstev pa bi se lahko namenil še za parka; preostali delež v proračunu za stabilizacijo brežine sredstev pa bi se lahko namenil še za parka; preostali delež v proračunu za stabilizacijo brežine sredstev pa bi se lahko namenil še za 
športni park Krmelj. Potreb za nogometno igrišče ni. športni park Krmelj. Potreb za nogometno igrišče ni. športni park Krmelj. Potreb za nogometno igrišče ni. športni park Krmelj. Potreb za nogometno igrišče ni.     

• Nogometno igrišče ni potrebno, atletska steza pa vsekakor.Nogometno igrišče ni potrebno, atletska steza pa vsekakor.Nogometno igrišče ni potrebno, atletska steza pa vsekakor.Nogometno igrišče ni potrebno, atletska steza pa vsekakor.    

Objekt stadiona in drugih spremljajočih objektov je v prostor umeščen na podlagi soglasij odbora za 

šport in občinskega sveta. Obseg je definiran z veljavnim OPPN, v katerem je opredeljena tako prostorska 

umestitev kot ocena stroškov gradnje. 

V času priprave terena je prišlo do zdrsa dela zemljine. Pripravljena je projektna dokumentacija za 

dodatno stabilizacijo terena s pilotno steno, ki je bila predlagana tudi z OPPN. Trenutno stanje je, da se 

je plazišče umirilo in dodatnih zdrsov v zadnjem letu ni bilo.  

Tudi glede na to, da ob veliki finančni zahtevnosti projekta trenutno ni na voljo dodatnih državnih ali 

evropskih virov, predlagamo, da se v letu 2022 večjih aktivnosti na območju bodočega stadiona z 

atletsko stezo ne načrtuje. V predlogu proračuna pa so sredstva rezervirana za ureditev športne površine 

pri OŠ Sava Kladnika v Sevnici, za športno igrišče pri OŠ Milana Majcna Šentjanž in še za nekaj drugih 

športnih objektov.  



Sredstva pa se v predlogu proračuna ohranjajo za nujno varnost oziroma za minimalno izvedbo 

stabilizacije in ureditev površine. 

 

• Sanacija povezovalneSanacija povezovalneSanacija povezovalneSanacija povezovalne    potpotpotpotiiii    LogLogLogLog––––RRRRadnaadnaadnaadna    naj se izvede v prvi polovici leta naj se izvede v prvi polovici leta naj se izvede v prvi polovici leta naj se izvede v prvi polovici leta 2022 2022 2022 2022 (ne samo projektna (ne samo projektna (ne samo projektna (ne samo projektna 
dokumentacija), saj gre za dokumentacija), saj gre za dokumentacija), saj gre za dokumentacija), saj gre za zelo zelo zelo zelo nevaren odseknevaren odseknevaren odseknevaren odsek    

• Nujna jNujna jNujna jNujna je ureditev povezave Lukovece ureditev povezave Lukovece ureditev povezave Lukovece ureditev povezave Lukovec––––LogLogLogLog....    

Idejno projektno dokumentacijo za ureditev manjkajočega odseka povezovalne poti je Občina Sevnica 
pridobila leta 2016. Na osnovi projektnih pogojev je bilo ugotovljeno, da bi bilo za ureditev potrebno 
zgraditi armirano-betonsko konzolno konstrukcijo dolžine 400 metrov ter prestaviti odsek glavne ceste, 
za kar je potrebno izdelati ustrezno projektno dokumentacijo in planirati sredstva. Glede na predvidena 
znatna sredstva, ki bi jih terjala prestavitev glavne državne ceste in ustrezen poseg v območje 
akumulacijskega jezera, gre za ekonomsko neupravičeno investicijo za sam občinski proračun.  

DRSI ima v svojih proračunskih planih projekt »Sava-Krka bike«, v okviru katerega so predvidene tudi 
aktivnosti za povezavo posameznih odsekov in Občina je preko RRA Posavje, ki koordinira medobčinski 
projekt, posredovala prioritete za ureditve na našem območju, med katerimi je navedena povezava 
prednostna. 

• Predlog, naj Predlog, naj Predlog, naj Predlog, naj se doda postavkase doda postavkase doda postavkase doda postavka    za pripravo idejne zasnove za cestno povezavo Boštanjza pripravo idejne zasnove za cestno povezavo Boštanjza pripravo idejne zasnove za cestno povezavo Boštanjza pripravo idejne zasnove za cestno povezavo Boštanj––––Mokronog.Mokronog.Mokronog.Mokronog.    

• Predlog, da občina aktivno pristopi k posodobitvi in umestitvi hitre ceste proti Ljubljani po vzoru Predlog, da občina aktivno pristopi k posodobitvi in umestitvi hitre ceste proti Ljubljani po vzoru Predlog, da občina aktivno pristopi k posodobitvi in umestitvi hitre ceste proti Ljubljani po vzoru Predlog, da občina aktivno pristopi k posodobitvi in umestitvi hitre ceste proti Ljubljani po vzoru 
drugih občin, saj je ta povezava gonilo razvojadrugih občin, saj je ta povezava gonilo razvojadrugih občin, saj je ta povezava gonilo razvojadrugih občin, saj je ta povezava gonilo razvoja....    

Ena od dolgoročnih prioritet Občine Sevnica je izboljšava državne cestne povezave Boštanj–Mokronog–
Trebnje. V ta namen je bil v maju 2020 sklican širši sestanek županov in poslancev Mirnske doline, kjer 
je bilo ugotovljeno, da si tudi ostale občine prizadevajo za izboljšanje stanja. Na sestanku na DRSI na to 
temo v septembru 2020 je bilo dogovorjeno, da bo direkcija naročila IDZ za posodobitev tega 
prometnega koridorja ceste in predloge deviacij na obstoječi trasi. Občine pa sodelujejo v postopkih 
prostorskega umeščanja na spremenjenih delih trase. Dogovorjeno je, da bo organiziran terenski ogled. 
Direkcija RS bo rekonstrukcijo trase umestila v NRP kot posamezne odseke. 

    

• UUUUredita naj se zadnji dve ulici v Dolenjem Boštanju (kanalizacija,redita naj se zadnji dve ulici v Dolenjem Boštanju (kanalizacija,redita naj se zadnji dve ulici v Dolenjem Boštanju (kanalizacija,redita naj se zadnji dve ulici v Dolenjem Boštanju (kanalizacija,    cesta).cesta).cesta).cesta).    

Sanacije kanalizacije na območju Boštanja potekajo usklajeno z drugimi ureditvami, glede na potrebe po 
sanaciji na posameznem območju. Kanalizacijski sistem je bil v zadnjem obdobju bistveno izboljšan.  

Za sanacijo kanalizacije na tem območju je bil izdelan projekt št. 13/13/06-1, v decembru 2013 in 
pridobljeno gradbeno dovoljenje št. 351-355/2013/8 z dne 14. 1. 2014. Del predvidenih sanacij (tri ulice) 
je bil že izveden v letu 2020. Pred nadaljevanjem aktivnosti za nadaljnjo prenovo kanalizacije v Dolenjem 
Boštanju bo Občina Sevnica v naslednjem letu naročila izvedbeno dokumentacijo za izvedbo in pridobila 
oceno predvidene investicije. 

 

• VVVV    proračunu ni predvidenih proračunu ni predvidenih proračunu ni predvidenih proračunu ni predvidenih sredstev za projektiranje in urejanje sredstev za projektiranje in urejanje sredstev za projektiranje in urejanje sredstev za projektiranje in urejanje BoštanjBoštanjBoštanjBoštanjaaaa....    

Za ureditev dela območja starega jedra Boštanja je bila v mesecu juniju 2019 izdelana idejna zasnova. 
Predlogi načrtovanih ureditev in posegov so bili predstavljeni in usklajeni s KS Boštanj.  

Občina Sevnica je za ureditev v Boštanju izvedla več projektov, med drugim odkup in rušitev hiše na 
naslovu Boštanj 24 (Sušinski), ureditev geodetskih razmerij in lastniškega stanja pri TVD Partizan in 
Gasilskem društvu Boštanj. Za leto 2022 so v zvezi ureditev v Boštanju predvidena sredstva za odkup 
objekta na naslovu Boštanj 25, s čimer se bodo dodatno pridobile proste površine. 



V sklopu urejanja Boštanja je v načrtu urediti vpadnico v Boštanj iz priključka državne ceste pri Gramatu. 
Gre za občinsko kategorizirano lokalno cesto LC 372381 HE Boštanj–Boštanj. Na navedeni cesti so bile 
izvedene posodobitve cestišča v sklopu izvedbe kanalizacije Pugelj, nato je bil saniran plaz in cestišče ter 
postavljena varovalna cestna ograja. Za celovito ureditev cestišča z ustreznimi elementi pa bo Občina 
Sevnica v letu 2022 naročila izdelavo idejne zasnove, na podlagi katere bo mogoče pristopiti k nadaljnjim 
korakom. 

Aktivnosti za projektiranje ceste Boštanj–Gramat se bodo pričele v okviru rednega dela občinske uprave.  
    

• ZZZZagotoviti agotoviti agotoviti agotoviti sredstva za igrišče pri sredstva za igrišče pri sredstva za igrišče pri sredstva za igrišče pri OŠ ŠentjanžOŠ ŠentjanžOŠ ŠentjanžOŠ Šentjanž    in novo cesto v in novo cesto v in novo cesto v in novo cesto v ČČČČešnjicešnjicešnjicešnjicahahahah....    

Občina Sevnica je v zadnjih desetih letih vložila v objekt OŠ Šentjanž sredstva za izgradnjo nove 
telovadnice, kuhinje z jedilnico, kurilnice in ostale prostore za izvajanje šolskega pouka. Projekt igrišča 
je vezan na izvedbo ceste Šentjanž–Glino. 

V sklopu rekonstrukcije odseka regionalne ceste Šentjanž-Glino je predvidena preureditev križišča pri 
OŠ Šentjanž in izvedba novega priključka za Češnjice. Razpis za gradnjo je napovedan za leto 2022. 
Občina je v ta namen že izvedla prestavitev kapele. 

V predlogu proračuna so predvidena sredstva za ureditev državne ceste in sredstva za pričetek urejanja 
športnih površin pri osnovni šoli.  

• Pobuda za rešitev težavePobuda za rešitev težavePobuda za rešitev težavePobuda za rešitev težave    z oz oz oz odlaganjem odpadne folije od baldlaganjem odpadne folije od baldlaganjem odpadne folije od baldlaganjem odpadne folije od bal....    

V državah članicah EU obstajajo različne rešitve ravnanja z odpadno folijo, tudi v Sloveniji je rokovanje z 
odpadno folijo znotraj občin urejeno na različne načine. Čeprav država z zakoni varujejo okolje, 
obnašanje oziroma odzivi ljudi pogosto ne sledijo zakonom. V Sloveniji ni enotnega pristopa glede 
ravnanja z odpadno folijo; vsaka občina oz. komunalno podjetje ima to urejeno drugače. Uporaba folije 
v kmetijstvu iz leta v leto narašča. Odpadna silažna folija sodi med odpadke iz kmetijske dejavnosti pod 
klasifikacijsko številko 02 01 04. V občini Sevnica je na podlagi telefonske ankete ugotovljeno, da cca. 60 
% kmetijskih gospodarstev daje folijo med mešane komunalne odpadke, 20 % jih ločuje in daje med 
plastično embalažo, 20 % je neevidentiranega oz. z vidika okolja neprimernega ravnanja z odpadno 
folijo. V sistemu ravnanja z odpadki, odpadno folijo prevzemajo predelovalci, ki folijo prevzemajo 
brezplačno v kolikor je le ta neonesnažena. Sicer je oddaja odpadne folije iz kmetijstva plačljiva, 
prevzemajo jo distributerji, zbiralci oz. družbe za ravnanje z odpadki (Dinos, Surovina, Ekol ...).  

Na pobudo in v sodelovanju s Kmetijsko gospodarsko zbornico Slovenije, je bila v mesecu oktobru 
organizirana delavnica na temo: Kam z odpadno folijo na kmetiji? Ob prisotnosti predstavnikov več 
kmetijskih gospodarstev iz območja Šentjanža in predstavnikom komunale je bilo dogovorjeno, da se 
odpadna folija začasno skladišči na posameznem kmetijskem gospodarstvu in se po dogovoru na 
določen dan organizira kontejnersko zbiranje folije ter v nadaljevanju v sodelovanju z Občino Sevnica in 
Komunalo Sevnica organizira in stroškovno optimizira odvoz ter predaja zbranih folij pooblaščenemu 
prevzemniku. 

 

• Pobuda za Pobuda za Pobuda za Pobuda za širitev širitev širitev širitev mreže defibrilatorjevmreže defibrilatorjevmreže defibrilatorjevmreže defibrilatorjev    v v v v KSKSKSKS    ŠŠŠŠentjanž entjanž entjanž entjanž še na še na še na še na BBBBrunkrunkrunkrunk....    

Občina defibrilatorje namešča glede na potrebe in na podlagi strokovne ocene zdravstvene stroke. 
Trenutno je na območju občine Sevnica v javni mreži 31 defibrilatorjev. Glede na dogovor z Zdravstvenim 
domom Sevnica bo poskušala v mrežo vključiti defibrilator na Brunku z dodatno umeščenimi sredstvi. 
Potrebno pa je izpostaviti še, da je velika potreba po vključitvi posameznikov v mrežo prvih 
posredovalcev, kar je pri reševanju življenj bistvenega pomena.  

 



• Podano je vprašanje glede pomena Podano je vprašanje glede pomena Podano je vprašanje glede pomena Podano je vprašanje glede pomena drugidrugidrugidrugihhhh    izredniizredniizredniizrednih nedavčnih prihodkovh nedavčnih prihodkovh nedavčnih prihodkovh nedavčnih prihodkov    v višini v višini v višini v višini 113.000 (indeks 113.000 (indeks 113.000 (indeks 113.000 (indeks 
povišanja povišanja povišanja povišanja 202)202)202)202)....    

Na prihodkovni konto drugi izredni nedavčni prihodki knjižimo prihodke, ki jih na preostale predpisane 
prihodkovne konte ne moremo, saj tja ne sodijo po vsebini in razlagi posameznega podkonta oziroma 
njegove matične skupine. Tako smo tja v preteklosti knjižili nakazilo JZ Lekarna iz naslova preteklih 
dobičkov, vračila štipendij, plačila cestnih nadomestil prevoznikov, vračila pravdnih stroškov, doplačila 
zaposlenim k kupnini za službene mobitele, vračila sredstev iz razpisa iz strani društev, zavarovalniške 
odškodnine, pogodbene kazni, prihodki vodnega povračila za vodovode, ki niso v upravljanju Komunale 
d.o.o., sofinancerska sredstva javnih zavodov k dogovorjenim dobavam, vračila subvencij, vračila 
založenih sredstev našim PPU in drugo. Konto je skupna evidenca navedenih vsebin Občine Sevnica in 
Krajevnih skupnosti in vsako leto variira. 

 

• Pobuda k sledenju Pobuda k sledenju Pobuda k sledenju Pobuda k sledenju projektom, ki bi sledili projektom, ki bi sledili projektom, ki bi sledili projektom, ki bi sledili brezogljičnbrezogljičnbrezogljičnbrezogljični družbi (pridobivanje sredstev EU)i družbi (pridobivanje sredstev EU)i družbi (pridobivanje sredstev EU)i družbi (pridobivanje sredstev EU)....    

• Okrepiti področje eOkrepiti področje eOkrepiti področje eOkrepiti področje e----mobilnosti; načrt elektrifikacije, carmobilnosti; načrt elektrifikacije, carmobilnosti; načrt elektrifikacije, carmobilnosti; načrt elektrifikacije, car----sharing, esharing, esharing, esharing, e----skiroji itd.skiroji itd.skiroji itd.skiroji itd.    

Evropska unija in celoten svet sta pod pritiskom klimatskih sprememb, sprememb gibanja na trgu 
energije, sprememb gibanja na trgu surovin. Te hitre spremembe tudi od nas, kot lokalnega okolja, 
terjajo sledenje in prilaganje z ukrepi tudi na lokalni ravni, ter da so ti usklajeni z globalnimi ukrepi. 
Evropska unija nas z različnimi programi vabi in poziva k ukrepanju, hkrati pa omogoča finančna sredstva 
za uresničevanja teh ciljev na različnih področjih, od energetske sanacije javnih objektov, delovanja 
energetske pisarne od leta 2012, krepitve področja e-mobilnosti.  

Občina Sevnica se zaveda, da je e-mobilnost globalni trend. Urbana mobilnost je v današnjih časih, ko 
se ljudje zavedajo, da prihaja v našem prostoru do podnebnih sprememb, nujna za zmanjšanje 
ogljičnega odtisa. V večjih mestih smo priča zapiranju mestnih središč za vozila na dizelski ali bencinski 
pogon in tudi pri nas v večjih mestih že razmišljajo v tej smeri. Zavedati pa se moramo, da je e-mobilnost 
del gospodarske dejavnosti, ki se vzpostavlja in deluje na trgu. Občina Sevnica je vzpostavila s pomočjo 
partnerjev že več polnilnic za polnjenje električnih avtomobilov, ki so nujne toda nerentabilne. Občina 
Sevnica želi v letu 2022 vzpostaviti izposojo javnih električnih koles v mestu Sevnica. Za začetek bi se 
izgradile štiri točke, kjer bi se vršila izposoja koles. To je eden izmed ukrepov, kako naše občane 
spodbuditi za vožnjo po mestu z električnimi kolesi in ne z avtomobili in tako prispevati k zniževanju CO2. 
Električna kolesa bodo zanimiva tudi na območjih, kjer je zaradi pomanjkanja parkirišč težje parkirati. 
Javni zavod KŠTM je v okviru projekta Ride&bike na 5 lokacijah uredil postajališča za kolesarje, kjer je 
možnost tudi polnjenja električnih koles. Zavod Kultiza v Sevnici je  prepoznal električne skiroje kot 
poslovno priložnost in z njo zagnal novo turistično storitev. Z električnim skirojem in aplikacijo na 
mobilnem telefonu igraje vabi na ogled turistične destinacije.     

Občina Sevnica si zastavlja koncept investicij v sončne elektrarne na javnih objektih. V letu 2022 Občina 
Sevnica želi pregledati in predlagati primerne javne objekte in v letu 2022 s pomočjo Eko sklada ali 
katerega drugega razpisa tudi izvesti postavitev ene vzorčne sončne elektrarne na javnem objektu. Za 
izvedbo navedenega je v predlogu proračuna za leto 2022 je planiranih 30 tisoč evrov.  

    

• Pobuda, naj se Pobuda, naj se Pobuda, naj se Pobuda, naj se z EUz EUz EUz EU    sredstsredstsredstsredstvi razvijavi razvijavi razvijavi razvija    digitalizacijdigitalizacijdigitalizacijdigitalizacija občine.a občine.a občine.a občine.    

Inovativne rešitve na področju digitalizacije občin omogočajo boljše upravljanje, komuniciranje, aktivno 
reševanje problemov, hitro odzivanje, minimiziranje posledic nepredvidenih dogodkov in naravnih 
nesreč ter zagotavljanje kakovostnejšega življenja občanov. Digitalizacija občine tako prinaša boljše 
storitve, manj birokracije, denarni prihranek, večjo interaktivnost in transparentnost ter večjo 
vključenost in boljšo kakovost življenja občanov. 



Občina Sevnica je v letu 2020 pristopila k konzorciju Digitalno Posavje za skupen nastop na razpisu 
Pametna mesta in skupnosti Ministrstva za javno upravo. S partnerskimi občinami iz regije Posavje ter 
pridruženima občinama Mokronog-Trebelno in Mirna je sooblikovala skupno vizijo digitalne preobrazbe 
in na razpis prijavila projekt v vrednosti 500.000 EUR za vzpostavitev platforme za implementacijo in 
povezovanje pametnih rešitev, ki je osnova za prehod v pametno lokalno skupnost. Ministrstvo za javno 
upravo je v septembru 2021 razpis razveljavilo, zato projekt ni bil realiziran. Kljub temu pa Občina 
Sevnica stremi k implementaciji različnih uporabnih pametnih rešitev in išče druge vire financiranja za 
tovrstne projekte. Do konca leta 2021 pa bo Strategija za digitalno preobrazbo občine Sevnica 
pripravljena za nadaljnjo obravnavo.  

 

• ZZZZagotovitiagotovitiagotovitiagotoviti    sredstva za ssredstva za ssredstva za ssredstva za soooofinanciranje zamenjave azbestnfinanciranje zamenjave azbestnfinanciranje zamenjave azbestnfinanciranje zamenjave azbestne kritinee kritinee kritinee kritine, ustanoviti namenski sklad., ustanoviti namenski sklad., ustanoviti namenski sklad., ustanoviti namenski sklad.    

Občina Sevnica ima skupaj s Komunalo Sevnica do te okoljske problematike zelo zaveden odnos. Kot 
primer dobre prakse na tem področju pa lahko izpostavimo, da je po naravni ujmi avgusta 2020 
Komunala Sevnica skupaj z občino pomagala z odvozom salonitne kritine, s tem pa rešili tudi del 
okoljskega problema. Te kritine je bilo okrog 200 ton, opravljen je bil izredni prevoz na podjetje Cerod. 
Financiranje odvoza in deponije je bilo zagotovljeno iz sredstev občinskega proračuna za naravne 
nesreče v vrednosti okrog 70.000 evrov.  

Tudi v bodoče bo temu področju namenjena posebna pozornost. Načrtovane so aktivnosti za podporo 
in pomoč občanom, ki se odločijo za odstranitev azbestne kritine, in sicer po podobnem, že 
vzpostavljenem sistemu odvoza kosovnega odpada, ob predhodni najavi.  

• IIIIzdelati projekt za ureditev srzdelati projekt za ureditev srzdelati projekt za ureditev srzdelati projekt za ureditev središča Tržišča, pripraviti OPPN.edišča Tržišča, pripraviti OPPN.edišča Tržišča, pripraviti OPPN.edišča Tržišča, pripraviti OPPN.    

V letu 2021 je bil izveden odkup stavb in zemljišč, izvedla se je rušitev stare šole v Tržišču in vile pod njo 
na ovinku. Po odkupu Ermanove hiše sledi izdelava geodetskega načrta širšega območja nepozidanih 
stavnih zemljišč vključujoč tudi cesto proti cerkvi, na podlagi katerega bo izdelana projektna naloga za 
izdelavo IZP (projektna dokumentacija za pridobivanje projektnih in drugih pogojev), s katero bomo 
preverili možnost umestitve novih stanovanjskih stavb v to območje z ureditvijo dostopnih poti in 
umeščanja potrebne infrastrukture, ter širitev in rekonstrukcijo ceste. Namen strokovne podlage IZP je 
začrtati smer poselitve, ki jo bomo uskladili z lastniki zemljišč in KS Tržišče. Sredstva za izdelavo IZP, OPPN 
in spremljajočih dokumentov so namenjena v proračunu za leto 2022. 

Občina Sevnica je za ureditev središča Tržišče v preteklih letih odkupila več objektov ter nekaj od teh 
tudi že porušila. V letu 2021 je bila podpisana kupna pogodba še za objekt Tržišče 31 (Erman), za katero 
se v letu 2022 zagotovijo sredstva za odkup objekta ter rušitev slednjega. S tem bo Občina Sevnica 
pridobila zemljišče ob lokalni cesti LC 372231, Tržišče–Malkovec–Slančji vrh–Telče. 

 

• UUUUrediti turističnorediti turističnorediti turističnorediti turistično––––rrrrekreativno ekreativno ekreativno ekreativno kolesarsko kolesarsko kolesarsko kolesarsko ppppotototot    KKKKrmeljrmeljrmeljrmelj––––TTTTržiščržiščržiščržiščeeee––––MMMMalkovalkovalkovalkoveeeec c c c z namenomz namenomz namenomz namenom    razvojrazvojrazvojrazvojaaaa    
turizmaturizmaturizmaturizma    in zagotovitvein zagotovitvein zagotovitvein zagotovitve    varnostvarnostvarnostvarnostiiii....    

• Predlog za ureditev povezovalne poti KrmeljPredlog za ureditev povezovalne poti KrmeljPredlog za ureditev povezovalne poti KrmeljPredlog za ureditev povezovalne poti Krmelj––––TržiščeTržiščeTržiščeTržišče....    

Projektna dokumentacija za ureditev kolesarske in sprehajalne poti na odseku Krmelj–ŽP Tržišče je v 
izdelavi in bo predvidoma dokončana do konca leta. Projekt bomo skušali pripraviti in prijaviti za 
sofinanciranje s področja EU podpor za ukrepe trajnostne mobilnosti. 

Nadaljnje prometno urejanje oziroma vzdrževanje lokalne cestne infrastrukture bo prav tako 
pripomoglo z izboljšanju prometne varnosti tudi za kolesarje.  

    

• SSSSanacanacanacanacija cest v Zija cest v Zija cest v Zija cest v Zgornjih in gornjih in gornjih in gornjih in SSSSpodnjih podnjih podnjih podnjih VVVVodalodalodalodalahahahah, cesta , cesta , cesta , cesta SSSSlančjilančjilančjilančji    VrhVrhVrhVrh––––KrKrKrKrsinji Vsinji Vsinji Vsinji Vrh in rh in rh in rh in cestacestacestacesta    TTTTelčelčelčelčeeee....    



Odseki cest Zgornje in Spodnje Vodale, ceste Slančji Vrh–Krsinji Vrh in cesta skozi Telče so normalno 
prevozne. Zaradi starosti cestišča se na vozišču pojavljajo poškodbe, ki se v zimskem času zaradi soljenja 
in pluženja cestišča še povečujejo. Za rekonstrukcijo ceste Telče so v proračunu za leto 2022 
zagotovljena sredstva za izdelavo ustrezne projektne dokumentacije. Zagotovljena proračunska sredstva 
ob vseh ostalih investicijah ne omogočajo načrtovanje sanacij celotnih odsekov lokalnih cest. V sklopu 
rednega vzdrževanja Občina Sevnica pristopa k izvedbi manjših vzdrževalnih del na odsekih lokalnih cest, 
tudi navedenih, skladno z razpoložljivimi finančnimi sredstvi. 

 

• UUUUrediti žrediti žrediti žrediti žarnarnarnarnoooo    stenstenstensteno in prostor za raztros o in prostor za raztros o in prostor za raztros o in prostor za raztros pepela na pokopališču v Tržišču.pepela na pokopališču v Tržišču.pepela na pokopališču v Tržišču.pepela na pokopališču v Tržišču.    
    

Občina Sevnica je z Javnim podjetjem Komunalo d.o.o. Sevnica s 1. 1. 2020 prevzela v upravljanje 
pokopališča v Sevnici, med drugim tudi pokopališče v Tržišču. S strani Krajevne skupnosti Tržišče smo 
prejeli potrjeno idejno zasnovo za izgradnjo žarne stene v Tržišče. Na podlagi slednje je Občina Sevnica 
naročila izdelavo celotne projektne dokumentacije za gradnjo. Ob oddaji dokumentacije na Upravno 
enoto Sevnica je bilo ugotovljeno, da projekt ni bil usklajen z lastniki sosednjih zemljišč, zato se je 
postopek pridobitve gradbenega dovoljenja zavlekel. Projektno dokumentacijo je Občina Sevnica 
uskladila z lastniki, tako da konec leta 2021 pričakujemo gradbeno dovoljenje za gradnjo žarne stene in 
ureditev prostora za raztros pepela na pokopališču Tržišče, izvedba investicije v celoti se planira v letu 
2022, za kar so v predlogu proračuna predvidena finančna sredstva. 
 

• PPPPredlog, naj seredlog, naj seredlog, naj seredlog, naj se    občina aktivno vključiobčina aktivno vključiobčina aktivno vključiobčina aktivno vključi    v postopek odkupa nepremičnin, ki so potrebne za v postopek odkupa nepremičnin, ki so potrebne za v postopek odkupa nepremičnin, ki so potrebne za v postopek odkupa nepremičnin, ki so potrebne za izvedbo izvedbo izvedbo izvedbo 
sanacije ceste Šentjanžsanacije ceste Šentjanžsanacije ceste Šentjanžsanacije ceste Šentjanž––––GlinoGlinoGlinoGlino    

 
Občina Sevnica se je na pobudo Direkcije Republike Slovenije za infrastrukturo vključila v postopke 
družbe GEAS, ki pridobiva zemljišča za DRSI. Po posredovanju Občine sta dva lastnika že podpisala 
pogodbe za odstop zemljišč. Pregled stanja odprtih zadev je naslednji: 
 

Parcele – vse k.o. Šentjanž Stanje Predlog 

755/4, 754/4, 753/2, 744/6, 
744/2, 743/2, 743/3 

Se strinjata s posegom, za zemljišče 
nasproti šole in kapelice (755/4) želi 
odškodnino kot za stavbno zemljišče 
(čeprav je kmetijsko) 

Nimajo pisne korespondence, samo 
telefonsko 

DRSI bo sklical terenski 
ogled 

 

685/2 Posredovan odgovor na pripombe 
odvetniku, ni odgovora 

Geas pridobi odgovor 
odvetnika 

751 Lastnica je v Belgiji 

Parcelo naj bi odkupil drug lastnik, 
prepisa v ZK še ni 

Preveriti pri novem 
lastniku, ali je sploh 
sklenjena pogodba, ki je 
sposobna v vknjižbo v ZK 

744/4 Solastnica 3211/5400, ostalo je že RS 

Ne strinja se s cenitvijo 

22. 9. 2021 so ji poslali odgovor cenilca 
in dopolnjeno pogodbo 

Občina je posredovala pri 
lastniku za podpis 
pogodbe, kar je bilo tudi 
že obljubljeno 

 



• Predlog za ureditev starega mestnega jedra SevnicePredlog za ureditev starega mestnega jedra SevnicePredlog za ureditev starega mestnega jedra SevnicePredlog za ureditev starega mestnega jedra Sevnice    (javna razsvetljava, sanacija asfalta proti (javna razsvetljava, sanacija asfalta proti (javna razsvetljava, sanacija asfalta proti (javna razsvetljava, sanacija asfalta proti 
Gobovcam); pobuda za celovit razvoj starega mestnega jedra (pregled predlogov, podanih na Gobovcam); pobuda za celovit razvoj starega mestnega jedra (pregled predlogov, podanih na Gobovcam); pobuda za celovit razvoj starega mestnega jedra (pregled predlogov, podanih na Gobovcam); pobuda za celovit razvoj starega mestnega jedra (pregled predlogov, podanih na 
okrogli mizi)okrogli mizi)okrogli mizi)okrogli mizi)....    

• Prelog za celovito projektno Prelog za celovito projektno Prelog za celovito projektno Prelog za celovito projektno ureditev starega mestnega jedra Seureditev starega mestnega jedra Seureditev starega mestnega jedra Seureditev starega mestnega jedra Sevnice, in ne le Slomškovega domavnice, in ne le Slomškovega domavnice, in ne le Slomškovega domavnice, in ne le Slomškovega doma....    

Na tem območju je predvidena dograditev kanalizacijskega omrežja, ki je uvrščena v projekt »Odvajanje 
in čiščenje v porečju spodnje Save – Občina Sevnica, izgradnja kanalizacijskega sistema v Sevnici«. Za 
obravnavan poseg je bilo že pridobljeno gradbeno dovoljenje. Projekt je sofinanciran iz sredstev 
Evropske kohezijske politike. Ob gradnji kanalizacije na tem območju se bo izvedla tudi instalacija za 
javno razsvetljavo in se obnovil pločnik. 

Območje Sevnice je bilo poseljeno že v prazgodovini, in sicer je bilo prvič omenjeno leta 1275 z nemškim 
imenom Liehtenwalde, trške pravice pa je dobila leta 1322. Kraj s približno 5000 prebivalci je leta 1952 
postal mesto in občinsko središče. Sevniško staro mestno jedro je kot celota zaščiteno, da pa bo ostalo 
živo, potrebuje določene ureditve in posodobitve. Občina Sevnica želi poudarili zgodovinsko vrednost 
sevniškega jedra, zato je pristopila tudi k izdelavi konservatorskega načrta za prenovo starega sevniškega 
mestnega jedra, ki je potreben zaradi sodobnih potreb mestnega razvoja, hkrati pa omogoča možnost 
prilagajanja kulturni dediščini in preveri tudi smiselnost lokacij za umeščanje morebitnih novih objektov 
ter opredeli njihove vsebine in morebitne vplive. 

Vseslovenski problem so prazna mestna središča, ki so bila nekdaj bogata s svojo kulturno in obrtno 
dediščino in so številnim prinašala delovna mesta, saj so bile v delo vključene celotne družine (otroci, 
starejši, ženske), ki so delovali v vseh sferah delovanja obrtne in meščanske družbe. Tudi sevniško 
mestno središče prinaša podobno zgodbo, saj se je trend poslovanja obrtnikov, ki so pomenili življenje 
mesta, prenesel v trgovske centre, poslovne cone.  
 
Občina Sevnica je leta 2013 s projektom Posavska špajza pričela z ureditvijo dela Trškega dvorca in 
obnovo nadaljevala v letu 2020 v okviru projektov Oživljanje mestnih središč s pomočjo obrti in Riba je 
in. Prostori so bili obnovljeni pod nadzorom Zavoda za varstvo kulturne dediščine. Po prenovi Trškega 
dvorca se je Turistično informativna pisarna iz novega dela Sevnice preselila v prenovljene prostore 
starega mestnega jedra, kjer  s svojo prekrasno zgodovino vabi turiste in obiskovalce. Celotni obnovljeni 
prostori so namenjeni izvajanju turistične dejavnosti, ki je v domeni javnega zavoda KŠTM Sevnica.   

Občina Sevnica izvaja projekt ureditve brivsko-frizerskega salona Kreutz. Objekt je občina odkupila lani, 
s ciljem dolgoročne zaščite kulturne dediščine in bodoče obogatitve turistično-tržne ponudbe starega 
mestnega jedra Sevnice. Ureditveni poseg  je usmerjen v muzejsko prezentacijo salona ter ohranitev 
njegove posebne narave in družbenega pomena. Gre namreč za prvi frizerski salon v Sevnici, ki ga je leta 
1900, na tedanjem naslovu Sevnica ob Savi številka 5, zdaj Glavni trg, ustanovil Dragotin Karl Kreutz.  

S pomočjo projektov želimo vrniti življenje v mesta in ozavestiti lokalno prebivalstvo o pomenu 
ohranjanja kulturne in obrtne dediščine, z všečnimi aktivnostmi, ki bodo skozi projekt privabljale turiste. 
Veseli in ponosni pa smo tudi, da se v staro mestno jedro vračajo različne podjetniške dejavnosti. 
 
Za območje urejanja starega mestnega jedra Sevnice (nov upravni center), smo v letu 2007 pričeli 
postopek priprave prostorskega akta, ki pa je bil po odločitvi občinskega sveta pred sprejemom odloka 
(zaradi zmanjšanja potreb javnih služb in ocene svetnikov, da je obravnavan del nezadostno usklajen s 
širšim starotrškim prostorom in bodočimi načrtovanimi ureditvami v širšem območju Sevnice), s 
sklepom ustavljen (Uradni list RS, št. 48/14, objavljen dne 27. 6. 2014).  

V istem uradnem glasilu je bil nato objavljen sklep o postopku priprave OPPN za del starega mestnega 
jedra Sevnice, s katerim smo ponovno pričeli s postopkom umeščanja novih vsebin v območju 
Slomškovega doma z iskanjem rešitev za urejanje mirujočega prometa za uporabnike javnih storitev in 
prebivalcev starega mestnega jedra. 



Izbrani izvajalec Savaprojekt d.d. je pred pričetkom izdelave OPPN izdelal idejno zasnovo ureditev v 
celotnem starotrškem jedru. Zasnova je bila predstavljena in jo je potrdil tudi občinski svet. Idejna 
zasnova je bila podlaga za nadaljevanje postopka priprave OPPN. K načrtovanim ureditvam z OPPN v 
območju državnih prostorskih načrtov, smo od Vlade RS prejeli soglasje za načrtovanje (privezi in pomoli 
za čolne, pontoni, brod …). 

V usmeritvah za izdelavo OPPN, smo od Zavoda za varstvo kulturne dediščine Slovenija, OE Celje, prejeli 
pogoj, da je potrebno pred izdajo smernic izdelati Konservatorski načrt za prenovo starega mestnega 
jedra Sevnice (samo analitični del), s katerimi bomo preverili in ovrednotili obstoječi stavbni fond in 
stanje objektov v starem mestnem jedru Sevnice.  

LUZ d. d je izdelal analitični del konservatorskega načrta (KNP) za prenovo, katerega je ZVKDS, OE Celje 
potrdil. Za nadaljevanje postopka priprave OPPN pa so zahtevali še izdelavo načrtovalskega dela KNP, 
kar pomeni, da mora Občina za vsak posamezni objekt opredeliti njegov namen, dejavnost, status. 

Občina Sevnica je dvakrat objavila poziv za zbiranje pobud poslovnih subjektov v občini, če so 
zainteresirani za umeščanje oz. širitev svoje dejavnosti v staro trško jedro, vendar odgovorov nismo 
prejeli. OPPN je zato trenutno v mirovanju, dokler ne bo izkazan nadaljnji interes javnosti ali poslovnih 
subjektov glede razvoja.    

Ne glede na to pa, kot je razvidno iz zgornjih opisov, pa Občina Sevnica obnavlja posamezne objekte v 
svoji lasti po individualnih postopkih z vsemi potrebnimi soglasji. 

 

• Predlog za izgradnjoPredlog za izgradnjoPredlog za izgradnjoPredlog za izgradnjo    kkkkulturneulturneulturneulturne    dvorandvorandvorandvoraneeee    v v v v SSSSevnicievnicievnicievnici.... 

• Sevnica potrebuje kulturno dvorano, mogoče je tudi pridobiti ESevnica potrebuje kulturno dvorano, mogoče je tudi pridobiti ESevnica potrebuje kulturno dvorano, mogoče je tudi pridobiti ESevnica potrebuje kulturno dvorano, mogoče je tudi pridobiti EU sredstva za njeno gradnjoU sredstva za njeno gradnjoU sredstva za njeno gradnjoU sredstva za njeno gradnjo....    
    

Po Odloku o ureditvenem načrtu Sevnica–Stari center–centralne dejavnosti URN 32 (območje Trga 
svobode) je na območju za HTC-jem predvidena izgradnja kulturnega doma. V letu 2016 je bil na tem 
območju opravljen odkup stanovanjske hiše in na tem mestu vzpostavljeno makadamsko parkirišče. Za 
potrebe umestitve objekta že tečejo pogovori o možnostih za odkup stanovanjske hiše na naslovu Trg 
svobode 41, Sevnica, v proračunu za leto 2022 pa so predvidena tudi sredstva za del kupnine. 
    

• PPPPripravitiripravitiripravitiripraviti    projekte projekte projekte projekte za prijavo na razpiseza prijavo na razpiseza prijavo na razpiseza prijavo na razpise....    

Vlada RS je sprejela nacionalni Načrt za okrevanje in odpornost, ki bo podlaga za koriščenje razpoložljivih 
sredstev iz Sklada za okrevanje in odpornost. Gre za finančno najobsežnejši mehanizem iz naslova 
evropskega svežnja za okrevanje in odpornost »Next Generation EU«, v okviru katerega bodo Sloveniji 
na voljo tudi sredstva pobude React-EU, Sklada za pravični prehod in Razvoj podeželja. V okviru razvojnih 
področij bo Republika Slovenija začela z izvajanjem strateškega dela Načrta za okrevanje in odpornost 
predvidoma v naslednjem letu. V okviru Ministrstev se pričakuje objava razpisov za črpanje evropskih 
sredstev. Občina Sevnica se zaveda pomena pridobivanja evropskih sredstev in njihove dodane 
vrednosti, ki prispevajo k razvoju našega okolja. Občina Sevnica bo tako spremljala ter preučila 
objavljene evropske razpise in pripravila projekte za izvedbo. Prijave projektov bodo potekale v skladu s 
programskimi, vsebinskimi, finančnimi ter razpisnimi pogoji samih razpisov. 
 
Občina Sevnica se zaveda pomena pridobivanja evropskih sredstev in njihove dodane vrednosti, ki 
prispevajo k razvoju našega okolja. Občina Sevnica, Zavod za kulturo, šport, turizem in mladinske 
dejavnosti, Javno podjetje Komunala d.o.o., Družinski inštitut Zaupanje, Ribiška družina    Sevnica, 
osnovne šole Občine Sevnica, Društvo univerza za tretje Življenjsko obdobje Sevnica, Društvo kmetic 
Sevnica, Mini kraljestvo in ostali    sodelujejo ter izvajajo prijave na razpise iz finančnih perspektiv. V 
nadaljevanju podajamo pregled dosedanjih pozitivnih prijav projektov, v obdobju 2007-2021, v katerih 
sodelujejo navedene institucije: 



 

- Ureditev vodovoda v Občini Sevnica 

- Omrežje cest v Občini Sevnica 

- Kanalizacija Log 

- Kanalizacija in čistilna naprava Orehovo 

- Gradnja vrtca v Krmelju 

- Sekundarna kanalizacija v Sevnici in Boštanju 

- Rehabilitacija in izgradnja vodovodnih sistemov 

- Sanacija okolice gradu Sevnica 

- Energetska sanacija Osnovne šole Krmelj s telovadnico 

- Energetska sanacija Osnovne šole Boštanj 

- Energetska sanacija Zdravstvenega doma Sevnica 

- Energetska sanacija telovadnice pri OŠ Sevnica 

- Energetska sanacija OŠ Milana Majcna Šentjanž 

- Energetska sanacija podružnične šola Loka 

- Energetska sanacija podružnične šole Studenec 

- Energetska sanacija OŠ Sava Kladnika 

- Posavska špajza 

- Turistično informativne table območja občine Sevnica 

- Lokalno pridelana hrana na posavskih tržnicah 

- Gradnja širokopasovnega omrežja v občini Sevnica 

- Celostna prometna strategija Občine Sevnica 

- Ureditev prometne infrastrukture v občini Sevnica 

- Ureditev Kvedrove ceste pri Ž.P. 

- Ureditev LZ na odseku Kvedrove ceste: parkirišče pri Ž.P. 

- Trajnostni razvoj Lisce za zdravo Posavje  

- Pot do zaposlitve z ustanovitvijo podjetja  

- Najboljša riba je posavska riba  

- Ribe na šolskih krožnikih 

- Riba je in  

- Olje nekoliko drugače  

- Oživljanje mestnih središč s pomočjo obrti  

- Pločniki Tržišče-Mostec 

- Ureditev prometne infrastrukture v Boštanju 

- Ribe na naravovarstvenem območju  

- Pametne vasi za jutri  

- Zeleno Posavje – za naravo in zdravje 

- Ride&Bike II 

- Rast(išče) sreče 

- Modra frankinja žametno vino Posavja 

- Modra frankinja-žametno vino regije Posavje 

- WIFI4EU 
- Učinkovito čiščenje odpadnih voda za ohranjanje vodnih virov 
- Povezani s Savo 
- Zelena doživetja Posavja (ReviZen) 
- Mar nam je za skupnost 
- Od ribiča do graščaka 
- Turizem v zidanicah I 
- Turizem v zidanicah II 

- Naravne vrednote Posavja v turistični ponudbi 



- RDO - Regionalna destinacijska organizacija 

- Razvoj in promocija turistične ponudbe vodilne destinacije Čatež in Posavje 

- Posavje polno priložnosti - 3P  

- e-Gradovi Posavja  

- Centri interpretacije zavarovanih območij 

- Z ribami do zdravja 

- Komunalno opremljanje v PC Sevnica 

- Izgradnja kanalizacijskega sistema v Sevnici 

- Hidravlična izboljšava v občini Sevnica 
 

• PPPPoiskati ustrezen prostor za vadbo kulturnih društoiskati ustrezen prostor za vadbo kulturnih društoiskati ustrezen prostor za vadbo kulturnih društoiskati ustrezen prostor za vadbo kulturnih društev (pevske, folklorne skupine), s katerim bi ev (pevske, folklorne skupine), s katerim bi ev (pevske, folklorne skupine), s katerim bi ev (pevske, folklorne skupine), s katerim bi 
upravljal upravljal upravljal upravljal KŠTM KŠTM KŠTM KŠTM Sevnica.Sevnica.Sevnica.Sevnica. 

Občina Sevnica zasleduje delovanje kulturnih društev predvsem preko vsakoletnega razpisa za 
sofinanciranje programov ljubiteljske kulture. V zadnjih petih letih nismo zasledili s strani društev težav 
z izvajanjem vadb v javnih prostorih. Društva koristijo predvsem kulturne domove in gasilske domove v 
občini, včasih tudi šolske objekte ali pa druge javne objekte. 

 

• Za Za Za Za urediturediturediturediteeeev ceste na v ceste na v ceste na v ceste na VVVVrhu nad rhu nad rhu nad rhu nad BBBBoštanjemoštanjemoštanjemoštanjem    naj se naj se naj se naj se pripravi vsaj projektpripravi vsaj projektpripravi vsaj projektpripravi vsaj projekt....    

Občina Sevnica je v letošnjem letu naročila izdelavo Idejne zasnove za rekonstrukcijo ceste z dograditvijo 
pločnika skozi naselje Vrh pri Boštanju. V idejni zasnovi bodo predstavljene dve varianti poteka pločnika. 
Potreben je konsenz krajanov, odstop tangiranih zemljišč  in določitev za eno od s strani Občine Sevnica 
predlaganih rešitev, čemur bo sledilo naročilo izdelave Izvedbenega načrta rekonstrukcije ceste z 
ureditvijo pločnikov. 

    

• UUUUrediti prediti prediti prediti parkirišče pri OŠ Boštanjarkirišče pri OŠ Boštanjarkirišče pri OŠ Boštanjarkirišče pri OŠ Boštanj    

V naslednjem letu je predvidena izdelava dokumentacije in pridobitev upravnih dovoljenj za novo 
parkirišče pri OŠ Boštanj. Sredstva so v proračunu za leto 2022 za ta namen predvidena.  

 

• Predlog za ureditev igrišča oz. atletske steze v sklopu športnega parka KrmeljPredlog za ureditev igrišča oz. atletske steze v sklopu športnega parka KrmeljPredlog za ureditev igrišča oz. atletske steze v sklopu športnega parka KrmeljPredlog za ureditev igrišča oz. atletske steze v sklopu športnega parka Krmelj    

Občina Sevnica je v letošnjem letu v Športnem parku Krmelj uredila tenis igrišče, ki bo javno in 
brezplačno za uporabo, prestavljeno je bilo tudi odbojkarsko igrišče. V nadaljevanju bo urejeno balinišče 
in umeščena atletska steza. V letu 2022 se bo pripravila projektna dokumentacija za izvedbo faznih 
ureditev, k čemer bo občina sledila v naslednjih letih. 

    

• ČČČČimprejšnja sanacija mimprejšnja sanacija mimprejšnja sanacija mimprejšnja sanacija mostostostostuuuu    čez Hčez Hčez Hčez Hinjo, injo, injo, injo, ker gre za ker gre za ker gre za ker gre za zelo zelo zelo zelo obremenjen in nevaren odsekobremenjen in nevaren odsekobremenjen in nevaren odsekobremenjen in nevaren odsek    

Projektna dokumentacija za ureditev dveh mostov čez Hinjo v Krmelju je v izdelavi in bo predvidoma 
dokončana v začetku prihodnjega leta. Na tej osnovi bo možno tudi realno planirati nadaljnje 
investicijske aktivnosti. 

 

• UUUUreditevreditevreditevreditev    jjjjaaaavnvnvnvneeee    razsvetljavrazsvetljavrazsvetljavrazsvetljaveeee    na relaciji na relaciji na relaciji na relaciji KKKKrmeljrmeljrmeljrmelj––––GGGGabrijeleabrijeleabrijeleabrijele    



Za razsvetlitev pločnika na relaciji Krmelj–Gabrijele je Občina Sevnica v letošnjem letu pridobila oceno 
investicije. Ker je pločnik ob lokalni cesti je potrebno upoštevati Pravilnik o gradnji cest. Za osvetlitev te 
relacije skladno s pravilnikom bi investicija presegla 50.000 evrov, razsvetljava pa bi bila 
predimenzionirana za svoj namen. 

Frekvenca pešcev je v nočnem času na tem območju majhna. Zato se Občina Sevnica trenutno dogovarja 
z društvom Temno nebo za izdelavo načrta javne razsvetljave za osvetlitev pločnika, kjer bi bila 
razsvetljava sprojektirana racionalno in bi hkrati še vedno zagotavljala zadostno osvetljenost pločnika za 
sprehajalce. 

Hkrati sta na tem območju v pripravi še dva projekta, ki ju bo potrebno upoštevati pri ureditvi 
razsvetljave: nova osnovna šola v Krmelju in projektna dokumentacija za rekonstrukcijo dveh obstoječih 
premostitev potoka Hinja v Krmelju, kjer je prav tako predvidena cestna razsvetljava. 

 

• IIIIzvesti dokončno rušitev stare hišezvesti dokončno rušitev stare hišezvesti dokončno rušitev stare hišezvesti dokončno rušitev stare hiše    (Krmelj 38)(Krmelj 38)(Krmelj 38)(Krmelj 38), komunalno urediti območje, ki bo primerno za , komunalno urediti območje, ki bo primerno za , komunalno urediti območje, ki bo primerno za , komunalno urediti območje, ki bo primerno za 
gradnjogradnjogradnjogradnjo....    

Priprava dokumentacije in rušitev objekta bosta predvidoma izvedena v letu 2022. Po rušitvi se bo 
pristopilo k pripravi celovitega projekta za prostorsko ureditev na tem območju. 

 

• SSSSanacija ceste Hinjceanacija ceste Hinjceanacija ceste Hinjceanacija ceste Hinjce––––OgorelceOgorelceOgorelceOgorelce––––Kamenško, vsaj na posameznih odsekihKamenško, vsaj na posameznih odsekihKamenško, vsaj na posameznih odsekihKamenško, vsaj na posameznih odsekih....    

• Predlog za ureditev Predlog za ureditev Predlog za ureditev Predlog za ureditev stare ceste Mrtovec, do Deželaka (bivalna enota), gre za ureditev 200stare ceste Mrtovec, do Deželaka (bivalna enota), gre za ureditev 200stare ceste Mrtovec, do Deželaka (bivalna enota), gre za ureditev 200stare ceste Mrtovec, do Deželaka (bivalna enota), gre za ureditev 200----
metrskega odseka.metrskega odseka.metrskega odseka.metrskega odseka.    

V obeh primerih gre za odseka kategoriziranih javnih poti. Upravljanje in vzdrževanje javnih poti bo z 
novim pravilnikom od 1. 1. 2022 dalje preneseno na Javno podjetje Komunala Sevnica, obnove pa bodo 
potekale skladno z letnimi izvedbenimi načrti, ki bodo pripravljeni v sodelovanju med Komunalo Sevnica 
in krajevnimi skupnostmi.  

 

• UUUUreditev creditev creditev creditev cestestestestne in komunalne ne in komunalne ne in komunalne ne in komunalne infrastrukturinfrastrukturinfrastrukturinfrastrukture v KS Lokae v KS Lokae v KS Lokae v KS Loka....    

• Sanacija ceste LokaSanacija ceste LokaSanacija ceste LokaSanacija ceste Loka––––RačicaRačicaRačicaRačica....        

Projektna dokumentacija za rekonstrukcijo državne ceste in gradnjo površin za pešce na odseku Loka–
Račica je v izdelavi. Razpis za gradnjo je s strani Direkcije RS za infrastrukturo napovedan za leto 2023. 
Občina Sevnica je za namen projekta ureditev državne ceste aktivno pristopila k pridobivanju potrebnih 
zemljišč na predmetnem območju. V preteklih letih je bilo odkupljenih že nekaj zemljišč z objekti, in sicer 
na naslovu Loka pri Zidanem Mostu 91 (leta 2018), na naslovu Račica 26 (leta 2019) in na naslovu Račica 
28 (leta 2020). Občina Sevnica je vse objekte tudi že porušila. V letu 2022 pa je predviden tudi odkup 
objekta na naslovu Račica 5, p. Loka pri Zidanem Mostu (stanovanjski objekt z gospodarskim objektom), 
s čimer se pridobi dodatne površine za predmeten državni projekt ureditve te državne ceste. 
 
Sredstva so v predlogu proračuna za leto 2022 namenjena za izdelavo projektne dokumentacije za 
sanacijo makadamskega odseka lokalne ceste Žirovnica–Radež. Zaradi ozkosti cestišča so potrebne 
razširitve z ureditvijo odvodnjavanja zalednih kot površinskih voda, ureditev brežin ter sanacijo cestišča 
z asfaltacijo.  
 
Gradnja cevovodov in objektov za zagotavljanje vodooskrbe bo v okviru projekta Hidravlične izboljšave 
vodovodnih sistemov potekala tudi na območju KS Loka. Projekt se izvaja s pomočjo Kohezijskih sredstev 



in bo zaključen v letu 2023. Na področju vodooskrbe pa je poleg tega projekta pripravi projektna 
dokumentacija za ureditev vodovodnega sistema Čelovnik.     

    

• UUUUreditev reditev reditev reditev vodovodvodovodvodovodvodovodaaaa    OOOOkroglicekroglicekroglicekroglice, Slap, Slap, Slap, Slap    in in in in priprava študije za ureditev vodooskrbe na tem območjupriprava študije za ureditev vodooskrbe na tem območjupriprava študije za ureditev vodooskrbe na tem območjupriprava študije za ureditev vodooskrbe na tem območju....    

Vodooskrba na območju Okroglic se trenutno izvaja kot zasebni vodovodni sistem. Del območja Okroglic 
je vključen v izvedbi projekta »Izgradnje hidravlične izboljšave v občini Sevnica«, ki zajema izgradnjo 
glavnega voda odseka Sevnica–Breg. Na tem odseku se bo gradil glavni vodovodni vod s pripadajočimi 
objekti, ki so potrebni za nemoteno oskrbo s pitno vodo. Izgradnja vodovoda bo potekala iz obstoječega 
prečrpališča Dolna na Cirje in Razbor vse do Okroglic. Projekt se bo zaključil v letih 2022–2023. 

Trenutno je v pripravi projektna dokumentacija za ureditev vodovodnega sistema Čelovnik, medtem ko 
se na območju Okroglic tam živeči še niso odločili za ta korak. Za ureditev iz zasebno v javno vodo oskrbo 
na omenjenem območju je potrebno soglasje s strani vodovodnega odbora Okroglice. Takoj ko bo ta 
korak urejen, je smiselno pristopiti v pripravo študije za ureditev vodo oskrbe na območju Okroglice in 
Slap. 

 

• Za rekonstrukcijo LC PoklekZa rekonstrukcijo LC PoklekZa rekonstrukcijo LC PoklekZa rekonstrukcijo LC Poklek––––BlBlBlBlanca 20 tisoč evrov anca 20 tisoč evrov anca 20 tisoč evrov anca 20 tisoč evrov ne bo dovolj, je zelo obremenjena s tovornim ne bo dovolj, je zelo obremenjena s tovornim ne bo dovolj, je zelo obremenjena s tovornim ne bo dovolj, je zelo obremenjena s tovornim 
prometomprometomprometomprometom....    

Sredstva v izpostavljeni višini so namenjena za izdelavo projektne dokumentacije za ureditev odseka 
ceste Blanca–Poklek.  

 

• Zagotoviti sredstva za umestitev pločnika ob LC BlancaZagotoviti sredstva za umestitev pločnika ob LC BlancaZagotoviti sredstva za umestitev pločnika ob LC BlancaZagotoviti sredstva za umestitev pločnika ob LC Blanca––––Poklek mimo žage,Poklek mimo žage,Poklek mimo žage,Poklek mimo žage,    saj gre za zelo nevaren saj gre za zelo nevaren saj gre za zelo nevaren saj gre za zelo nevaren 
odsekodsekodsekodsek....    

Za umestitev pločnika na odseku lokalne ceste Blanca–Poklek bo Občina Sevnica naročila izdelavo Idejne 
zasnove, na podlagi katere bodo pridobljena mnenja in smernice za izdelavo projekta in umestitev 
pločnika. Na podlagi izdelane idejne zasnove in nato pridobljenih soglasij lastnikov zemljišč k nameravani 
gradnji, se lahko nato naroči izdelava Izvedbenega načrta in geodetskih odmer.  

 

• Ob umestitvi pločnika dodatno okrepiti vodovodno povezavo na Blanci z dodatno cevjo, saj ob Ob umestitvi pločnika dodatno okrepiti vodovodno povezavo na Blanci z dodatno cevjo, saj ob Ob umestitvi pločnika dodatno okrepiti vodovodno povezavo na Blanci z dodatno cevjo, saj ob Ob umestitvi pločnika dodatno okrepiti vodovodno povezavo na Blanci z dodatno cevjo, saj ob 
porabi vode iz hidranta in vnovičnem polnjenju cevi prihaja do poškodb na hišnih povezavahporabi vode iz hidranta in vnovičnem polnjenju cevi prihaja do poškodb na hišnih povezavahporabi vode iz hidranta in vnovičnem polnjenju cevi prihaja do poškodb na hišnih povezavahporabi vode iz hidranta in vnovičnem polnjenju cevi prihaja do poškodb na hišnih povezavah....    

V sklopu izdelave zgoraj navedene projektne dokumentacije bo Komunala Sevnica kot upravljavec 
vodovodnega sistema Blanca vključena v izdajo soglasja.  

 

• Potrebno je Potrebno je Potrebno je Potrebno je doreči izvedbo projekta Kanalizacija in ČN Blancadoreči izvedbo projekta Kanalizacija in ČN Blancadoreči izvedbo projekta Kanalizacija in ČN Blancadoreči izvedbo projekta Kanalizacija in ČN Blanca....    

Občina Sevnica je v fazi pridobivanja gradbenega dovoljenja za kanalizacijski sistem in čistilno napravo 
Blanca. Projekt je v fazi pridobivanja mnenj. Gradbeno dovoljenje je osnova za začetek gradnje in 
predstavlja možnost kandidiranja za pridobitev sredstev za izvedbo. 

 

• Predvidi naj se proračunska postavka za opremo vzgojnoPredvidi naj se proračunska postavka za opremo vzgojnoPredvidi naj se proračunska postavka za opremo vzgojnoPredvidi naj se proračunska postavka za opremo vzgojno----izobraževalnih oizobraževalnih oizobraževalnih oizobraževalnih objektov s klimatskimi bjektov s klimatskimi bjektov s klimatskimi bjektov s klimatskimi 
napravaminapravaminapravaminapravami....    



Občina Sevnica skladno z zakonodajo skrbi za opremo in investicijsko vzdrževanje objektov osnovnih šol. 
Šole vsako leto predlagajo izvedbo potrebnih del in nakupa opreme. Skladno s finančnimi možnostmi je 
sklenjena pogodba, na osnovi katere šola dobi sredstva ter izvede nakup opreme oz. investicijska dela. 
Tudi nakup klimatskih naprav je lahko predmet pogodbe. 

Potreba po klimatskih napravah se je sicer zaradi energetskih sanacij objektov ter dograditev prostorov 
zmanjšala.  

 

• Ustrezno urediti dostop do OŠ Blanca, ki je zelo sporen z vidika varnosti, predlog za prUstrezno urediti dostop do OŠ Blanca, ki je zelo sporen z vidika varnosti, predlog za prUstrezno urediti dostop do OŠ Blanca, ki je zelo sporen z vidika varnosti, predlog za prUstrezno urediti dostop do OŠ Blanca, ki je zelo sporen z vidika varnosti, predlog za pripravo ipravo ipravo ipravo 
projektne dokumentprojektne dokumentprojektne dokumentprojektne dokumentacijeacijeacijeacije....    

Rešitev zgoščevanja prometa je omogočila umestitev obračališča za avtobuse v obliki krožnega prometa 
pri šoli. V sklopu te investicije so bila urejena tudi dodatna parkirna mesta za osebna vozila.  

V bližini OŠ Blanca je cca. 200 metrov oddaljeno in po peš-poti dostopno parkirišče pri kulturni dvorani 
oziroma krajevni skupnosti. Če bi zaposleni pri OŠ Blanca uporabljali to parkirišče, bi to bistveno 
razbremenilo težavo prometne gneče pred šolo.  

Za nov nadvoz preko železniške proge oziroma za obvoznico Blanca je na Direkciji RS za infrastrukturo v 
pripravi projektna naloga. Občina z direkcijo projektno nalogo usklajuje v delu ureditve nove priključne 
ceste proti šoli in naselju Blanca.  

• Potrebno je realizirati sanacijo cestePotrebno je realizirati sanacijo cestePotrebno je realizirati sanacijo cestePotrebno je realizirati sanacijo ceste    na na na na odsekodsekodsekodseku Lončarjev Dolu Lončarjev Dolu Lončarjev Dolu Lončarjev Dol––––ČaČaČaČanje; postavka naj senje; postavka naj senje; postavka naj senje; postavka naj se    iz 30 dvigne iz 30 dvigne iz 30 dvigne iz 30 dvigne 
na 50 tisoč evrovna 50 tisoč evrovna 50 tisoč evrovna 50 tisoč evrov....    

Občina Sevnica je v proračunu za leto 2021 namenila 30.000 evrov za sanacijo odseka lokalne ceste 
Lončarjev Dol–Žigrski Vrh–Čanje, v dolžini 40 metrov. Ker gre za plazovito območje, je naročila izdelavo 
geološko–geomehanskega poročila, ki je pokazalo, da je potrebno za stabilizacijo ceste izvesti zagatno 
steno, z železnimi i profili, ki bo na daljši rok zagotavljala stabilnost cestišča. V sklopu sanacije je 
potrebno zamenjati tudi ves spodnji ustroj ter urediti zaledno ter meteorno odvodnjavanje. Na podlagi 
izdelane dokumentacije je občina pristopila k izboru najugodnejšega izvajalca gradbenih del. Zaradi 
dodatne stabilizacije zemljišča je najugodnejša ponudba presegla zagotovljena sredstva, vrednost 
gradbenih del znaša 53.230,04 EUR. Ker je dodatna stabilizacija brežine cestišča nujno potrebna za 
stabilizacijo ceste, je Občina Sevnica dodatno zagotovila sredstva za izvedbo sanacijskih del. Izvedba 
sanacije je načrtovana do konca leta. V proračunu za leto 2022 so za izvedbo predvidena še dodatna 
sredstva v višini 20 tisoč evrov. 
 

• Predlog za ureditev parkirišč v Sevnici, potreben celovit pregled možnih lokacij, predlog za Predlog za ureditev parkirišč v Sevnici, potreben celovit pregled možnih lokacij, predlog za Predlog za ureditev parkirišč v Sevnici, potreben celovit pregled možnih lokacij, predlog za Predlog za ureditev parkirišč v Sevnici, potreben celovit pregled možnih lokacij, predlog za 
dvonadstrdvonadstrdvonadstrdvonadstropno parkirišče pri Kiwi shopu.opno parkirišče pri Kiwi shopu.opno parkirišče pri Kiwi shopu.opno parkirišče pri Kiwi shopu.    

Na področju celostnega prometnega urejanja je bila leta 2017 izdelana Celostna prometna strategija 

Občine Sevnica (CPS). Operativni cilji CPS so bili, da se predvsem poveča delež hoje, kolesarjenja, 

uporabe javnega prometa in se optimizira motorni promet. Se pravi, želeli bi spremeniti potovalne 

navade prebivalcev, saj so po nekaterih študijah osebni avtomobili povprečno v uporabi le uro na dan, 

zanje pa je namenjenih ogromno dragocenih mestnih površin. 

Lokacije najbolj problematičnih predelov so znane, možnosti umeščanja novih parkirnih površin glede 

na danosti prostora pa so tudi upoštevane pri pripravi prostorskih aktov. Sama izvedba pa je pogojena 

tudi s finančnimi sredstvi. 



V mestu Sevnica je na voljo 1.276 parkirnih mest, od tega je 176 parkirnih mest na voljo v modrih conah, 

9 parkirnih mest pa je namenjenih polnjenju električnih vozil. Na parkirišču pri Železniški postaji Sevnica 

je omogočeno brezplačno parkiranje za do 12 ur za uporabnike javnega potniškega prometa.  

Občina Sevnica izvaja več aktivnosti na tem področju: 
- Zgrajeno je bilo parkirišče P+R - »park and ride« ob železniški postaji.  
- Zgrajeno je bilo parkirišče pri Kruhku. 
- V letošnjem letu je bilo zgrajeno novo parkirišče v NHM. 
- Projektira se parkirišče pod Vrtačo (staro mestno jedro), v naslednjem letu je predvidena 

njegova izvedba. 
- Projektira se parkirišče pod gradom. 
- V prostorskem aktu za stadion je predvideno parkirišče s 125 PM in možnost gradnje garažne 

hiše. 
- Dopustna s prostorskim aktom je gradnja garažne hiše za HTC-jem. 
- Za Šmarje je bil 2021 pridobljen Elaborata ureditve mirujočega prometa na Planinski cesti v 

Sevnici. 
- Občina Sevnica je pristopila tudi k ureditvi parkirišč ob retenzijskih površinah za Savo, vendar 

rešitve še niso usklajene z upravljalci. 
- Občina Sevnica je pridobila elaborat Koncept ureditve območja železniške postaje Sevnica. Na 

Ministrstvu za infrastrukturo trenutno poteka izbor izvajalca za projekt za celovito ureditev 
območja železniške postaje v Sevnici, ki vključuje tudi ureditev na področju mirujočega prometa 
za osebni in tovorni promet. 

    
Na območju trgovine Kiwi shop z lastnikom zemljišča potekajo usklajevanja glede lastninskih razmerij 
tako ceste kot parkirišč. Predlagana je bila odmera zemljišč z namenom, da se del površin pridobi v last 
Občine Sevnica ter tako zagotovijo javna parkirna mesta. Sam objekt garaž, številka stavbe 1098, k.o. 
Sevnica, pa je v etažni lastnini, v katerem ima Občina Sevnica le eno garažo. 
    

• Ureditev ceste Cankarjeva s podaljškom proti obrtni zbornici, rekonstrukcija cestišča in Ureditev ceste Cankarjeva s podaljškom proti obrtni zbornici, rekonstrukcija cestišča in Ureditev ceste Cankarjeva s podaljškom proti obrtni zbornici, rekonstrukcija cestišča in Ureditev ceste Cankarjeva s podaljškom proti obrtni zbornici, rekonstrukcija cestišča in 
kankankankanalizacijskega sistema, tudi z dopolnitvijo javne razsvetljave in z delom pločnika; Lisca se alizacijskega sistema, tudi z dopolnitvijo javne razsvetljave in z delom pločnika; Lisca se alizacijskega sistema, tudi z dopolnitvijo javne razsvetljave in z delom pločnika; Lisca se alizacijskega sistema, tudi z dopolnitvijo javne razsvetljave in z delom pločnika; Lisca se 
ograjuje in zmanjkuje prostora. Predlog za sofinanciranje ureditve asfalta pred obrtno zbornico s ograjuje in zmanjkuje prostora. Predlog za sofinanciranje ureditve asfalta pred obrtno zbornico s ograjuje in zmanjkuje prostora. Predlog za sofinanciranje ureditve asfalta pred obrtno zbornico s ograjuje in zmanjkuje prostora. Predlog za sofinanciranje ureditve asfalta pred obrtno zbornico s 
strani podjetja Lisca, saj težka strani podjetja Lisca, saj težka strani podjetja Lisca, saj težka strani podjetja Lisca, saj težka tovorna vozila uničujejo cesto.tovorna vozila uničujejo cesto.tovorna vozila uničujejo cesto.tovorna vozila uničujejo cesto.    

Projektna dokumentacija za rekonstrukcijo Cankarjeve ulice do križišča s Kladnikovo, ki vključuje tudi 
ureditev kanalizacije, pločnik in javno razsvetljavo je pripravljena.  
 

• Ob zgradbi pri Tušu je ostalo prosto parkiranje, nekaj vozil se tam parkira zelo vztrajno in je stalno Ob zgradbi pri Tušu je ostalo prosto parkiranje, nekaj vozil se tam parkira zelo vztrajno in je stalno Ob zgradbi pri Tušu je ostalo prosto parkiranje, nekaj vozil se tam parkira zelo vztrajno in je stalno Ob zgradbi pri Tušu je ostalo prosto parkiranje, nekaj vozil se tam parkira zelo vztrajno in je stalno 
zasedeno; območje ni namenjeno samo za enega uporabnika. Predlog za daljši termin zasedeno; območje ni namenjeno samo za enega uporabnika. Predlog za daljši termin zasedeno; območje ni namenjeno samo za enega uporabnika. Predlog za daljši termin zasedeno; območje ni namenjeno samo za enega uporabnika. Predlog za daljši termin 
brezplačnega parkiranja na modri coni, namesto za eno na dve uri, določbrezplačnega parkiranja na modri coni, namesto za eno na dve uri, določbrezplačnega parkiranja na modri coni, namesto za eno na dve uri, določbrezplačnega parkiranja na modri coni, namesto za eno na dve uri, določeni ljudje uporabljajo to eni ljudje uporabljajo to eni ljudje uporabljajo to eni ljudje uporabljajo to 
parkirišče tudi za zdravstvene storitve. Predlog, da je možna uporaba tudi parkirne ure, saj je to parkirišče tudi za zdravstvene storitve. Predlog, da je možna uporaba tudi parkirne ure, saj je to parkirišče tudi za zdravstvene storitve. Predlog, da je možna uporaba tudi parkirne ure, saj je to parkirišče tudi za zdravstvene storitve. Predlog, da je možna uporaba tudi parkirne ure, saj je to 
zelo smiselno namesto pisanja listkov. zelo smiselno namesto pisanja listkov. zelo smiselno namesto pisanja listkov. zelo smiselno namesto pisanja listkov.     

Sprememba načina parkiranja zaenkrat ni načrtovana, bo pa preverjena ob naslednjih spremembah 
režima parkiranja.  

• KKKKako jako jako jako je z depandansami na Lisci, predle z depandansami na Lisci, predle z depandansami na Lisci, predle z depandansami na Lisci, predlog, da se pristopi k ureditvog, da se pristopi k ureditvog, da se pristopi k ureditvog, da se pristopi k ureditvam novih po odstranitvi stariham novih po odstranitvi stariham novih po odstranitvi stariham novih po odstranitvi starih....    

Občina Sevnica je v letošnjem letu s pomočjo projektov Centri interpretacije zavarovanih območij in Z 
ribami do zdravja obnovila 15 sob v Tončkovem domu, ki nudijo 50 postelj. Sobe so lepe, svetle in z 
moderno opremo prijazno vabijo turiste in obiskovalce. Verjamemo, da bodo navedene nastanitve lahko 
zadovoljile poleg turistov tudi ostale obiskovalce, kot na primer otroke iz osnovnih in srednjih šol, 
športnike in ostale. Cilj vseh nas mora biti, da najprej zapolnimo navedene kapacitete. Idejna zasnova 



ureditve novih depandans je bila pripravljena. Za nadaljnje korake pa mora biti pristojno ministrstvo 
pripravljeno sofinancirati investicijo, kar pa skozi dosedanje pogovore, tega še niso pripravljeni oziroma 
nimajo predvidenih sredstev. 

 

• Predlog za 25Predlog za 25Predlog za 25Predlog za 25----metrski bazenmetrski bazenmetrski bazenmetrski bazen....    

V zadnjih letih je občina vložila znatna sredstva v obnovo sevniškega bazena (1,2 mio EUR), ki je pridobil 
novo obnovljeno školjko in novo strojnico. V prihodnosti je možno bazen tudi ogrevati ter s tem prej 
začeti oziroma nekoliko podaljšati sezono.  

 

• Na Gradu Sevnica urediti dostop za gibalno ovirane, urediti zadostno število parkirišč inNa Gradu Sevnica urediti dostop za gibalno ovirane, urediti zadostno število parkirišč inNa Gradu Sevnica urediti dostop za gibalno ovirane, urediti zadostno število parkirišč inNa Gradu Sevnica urediti dostop za gibalno ovirane, urediti zadostno število parkirišč in    urediti urediti urediti urediti 
okolico Lutrove kletiokolico Lutrove kletiokolico Lutrove kletiokolico Lutrove kleti....    

Občina Sevnica je v letošnjem letu naročila izdelavo dokumentacije za gradnjo parkirišča pod gradom. 
Trenutno se pridobivajo projektni pogoji pristojnih mnenjedajalcev. V prihodnjem letu je predvidena 
pridobitev gradbenega dovoljenja in izdelava projekta za izvedbo. 

 

• Poskrbeti za celovito prometno signalizacijoPoskrbeti za celovito prometno signalizacijoPoskrbeti za celovito prometno signalizacijoPoskrbeti za celovito prometno signalizacijo    usmerjanja do usmerjanja do usmerjanja do usmerjanja do kulturnih okulturnih okulturnih okulturnih objektov, turističnih bjektov, turističnih bjektov, turističnih bjektov, turističnih 
destinacij, gostišč destinacij, gostišč destinacij, gostišč destinacij, gostišč itd.itd.itd.itd.    

V mestu Sevnica je bila za javne objekte in ustanove ter kulturne objekte navedena signalizacija 
postavljena, za turistično signalizacijo usmerjanja do gostišč, pa morajo poskrbeti lastniki sami. O 
navedeni problematiki se je Občina Sevnica že večkrat pogovarjala z javnim zavodom KŠTM in prišli smo 
do izziva, koga označiti in do kje. Glede na to, da je javni zavod KŠTM Sevnica ustanovljen za področje 
turizma, označitev gostišč pa je del turistične dejavnosti, Občina Sevnica pričakuje predlog s strani 
javnega zavoda KŠTM Sevnica. 

• Urediti celovito urejanje plakatiranja in poskrbeti za sistematično in sprotno odstranjevanje Urediti celovito urejanje plakatiranja in poskrbeti za sistematično in sprotno odstranjevanje Urediti celovito urejanje plakatiranja in poskrbeti za sistematično in sprotno odstranjevanje Urediti celovito urejanje plakatiranja in poskrbeti za sistematično in sprotno odstranjevanje 
preteklih povabil na preteklih povabil na preteklih povabil na preteklih povabil na dogodke, v povezavdogodke, v povezavdogodke, v povezavdogodke, v povezavi s celovito urejenostjo krajai s celovito urejenostjo krajai s celovito urejenostjo krajai s celovito urejenostjo kraja....    
    

Plakatiranje v občini Sevnica je urejeno z Odlokom o plakatiranju v občini Sevnica (Uradni list RS, št. 
61/05), ki določa da je plakatiranje na javnih plakatnih mestih, razen napeljava transparentov preko 
ceste in postavitev velikih samostojno stoječih panojev na javnih površinah brezplačno za vse izvajalce 
plakatiranja. Plakati in transparenti z enako vsebino so lahko nameščeni na plakatnih mestih največ 14 
dni. Izvajalec plakatiranja je dolžan pred potekom roka (14 dni) takoj odstraniti s plakatnih mest vse 
uničene, poškodovane in onesnažene plakate in transparente. Odstranjevanje preteklih povabil na 
dogodke se ne izvaja redno s strani izvajalcev plakatiranja, zato odstranitev in čiščenje plakatih mest 
izvaja Javno podjetje Komunala d.o.o. Sevnica preko ekip, ki skrbijo za javne površine. Za odstranjevanje 
preteklih povabil na velikih panojih, s katerimi upravljajo lastniki le-teh pa Občina izvaja preko pisnih 
opozoril in Medobčinskega inšpektorata – Skupni prekrškovni organ občinskih uprav občin Bistrica ob 
Sotli, Brežice, Krško, Radeče in Sevnica. 
 

• Pobuda, da se najdejo sredstva za dodatne arheološke raziskave na Ajdovskem GPobuda, da se najdejo sredstva za dodatne arheološke raziskave na Ajdovskem GPobuda, da se najdejo sredstva za dodatne arheološke raziskave na Ajdovskem GPobuda, da se najdejo sredstva za dodatne arheološke raziskave na Ajdovskem Gradcuradcuradcuradcu    in na in na in na in na 
Revanšcah pod Lisco, saj bi to bil izredno zanimiv in atraktiven turisRevanšcah pod Lisco, saj bi to bil izredno zanimiv in atraktiven turisRevanšcah pod Lisco, saj bi to bil izredno zanimiv in atraktiven turisRevanšcah pod Lisco, saj bi to bil izredno zanimiv in atraktiven turistični produkt, tudi v povezavi tični produkt, tudi v povezavi tični produkt, tudi v povezavi tični produkt, tudi v povezavi 
z Lisco. z Lisco. z Lisco. z Lisco.     

Pobuda bo posredovana na Ministrstvo za kulturo.  

• Potrebno je urediti Potrebno je urediti Potrebno je urediti Potrebno je urediti neurejeni odsek ceste na Lisconeurejeni odsek ceste na Lisconeurejeni odsek ceste na Lisconeurejeni odsek ceste na Lisco....    



Osrednji dostop do Lisce predstavlja državna cestna povezava Breg–Jurklošter v upravljanju Direkcije RS 
za infrastrukturo, ki je cesto dobro posodobila.  
 
Dostop do Lisce je mogoč tudi preko dveh občinskih cest, preko občinske ceste Krakovo–Križ–Lisce, kot 
tudi preko ceste Okroglice–Razbor–Lisce. V naselju Lisce se  obe cesti priključita na državno cesto Breg–
Lisce–Jurklošter. Od naselja Jurklošter do Lisce pa znova poteka dostopna pot do Lisce po občinski 
kategorizirani lokalni cesti, ki je v vzdrževanju dveh občin, Občine Sevnica in Občine Laško. Občina 
Sevnica si vseskozi prizadeva, da bi bile vse dostopne ceste, po katerih se pripelje na Lisco, normalno 
prevozne in primerno vzdrževane. Tako je bilo v letošnjem letu veliko sredstev  vloženih v odpravo 
poškodb na občinski cesti Okroglice–Razbor–Lisce, v preteklih leti pa tudi v občinsko cesto Krakovo–
Križ–Lisce. V sklopu obnove Tončkovega doma na Lisci bo v letošnjem letu sanirano in asfaltirano 
parkirišče pred domom, ki bo omogočilo normalno parkiranje in zaključilo celoto doma. Vse te ureditve 
so pripomogle k boljši dostopnosti do objekta na Lisci in do urejene celote ter primernega parkiranja na 
Lisci. Skupaj z Občino Laško si bomo prizadevali, da bi v prihodnjih letih pristopili še k izvedbi sanacije 
poškodovanega odseka ceste na Lisco. 
 

• ZZZZ    odkupom dela zodkupom dela zodkupom dela zodkupom dela zemljišč emljišč emljišč emljišč je potrebno na Lje potrebno na Lje potrebno na Lje potrebno na Lisci urediti dodatna parkiriščaisci urediti dodatna parkiriščaisci urediti dodatna parkiriščaisci urediti dodatna parkirišča....    

Javni zavod KŠTM Sevnica je v preteklosti v okviru svoje turistične dejavnosti uredil več parkirišč na 
območju Lisce in zanje pridobil tudi soglasja. Občina Sevnica predlaga, da se takšna praksa nadaljuje tudi 
v prihodnje. V letošnjem letu Občina Sevnica ureja tudi parkirišče neposredno ob Tončkovem domu, ki 
bo s svojo ureditvijo prispeval k urejenemu parkiranju.  

 

• Za obnovo mrliške vežice na Rovišču je potrebno povišati kvoto sredstevZa obnovo mrliške vežice na Rovišču je potrebno povišati kvoto sredstevZa obnovo mrliške vežice na Rovišču je potrebno povišati kvoto sredstevZa obnovo mrliške vežice na Rovišču je potrebno povišati kvoto sredstev....    
 
Občina Sevnica bo v letu 2022 pričela postopek za obnovo mrliške vežice Rovišče, skladno z zapisnikom 
krajanov Rovišča, da se mrliška vežica celovito obnovi ter dogradi vetrolov. Za slednji obseg del je 
potrebno predhodno pridobiti ustrezno dokumentacijo ter objekt legalizirati, zato bo Občina Sevnica v 
letu 2022 zagotovila sredstva za slednje, izgradnja pa bo sledila v prihodnjih letih. 
 

• UUUUrediti možnost za rediti možnost za rediti možnost za rediti možnost za raztros pepela na pokopališčuraztros pepela na pokopališčuraztros pepela na pokopališčuraztros pepela na pokopališču    na Studencuna Studencuna Studencuna Studencu....    

Občina Sevnica bo glede na razpoložljiva sredstva v letu 2022 pristopila k ureditvi prostora za raztros 
pepela po uskladitvi idejne zasnove. 
    

• Urediti Urediti Urediti Urediti oooobnovo strehe in fasade na Kulturnem domu Studenecbnovo strehe in fasade na Kulturnem domu Studenecbnovo strehe in fasade na Kulturnem domu Studenecbnovo strehe in fasade na Kulturnem domu Studenec....    
 
Občina Sevnica bo po pridobljenih ponudbah glede na razpoložljiva sredstva pristopila k obnovi 
kulturnega doma. 
 

• PredlPredlPredlPredlog za pripravo projektne dokumentacije za križišče med Roviščem, og za pripravo projektne dokumentacije za križišče med Roviščem, og za pripravo projektne dokumentacije za križišče med Roviščem, og za pripravo projektne dokumentacije za križišče med Roviščem, Zavratcem in SZavratcem in SZavratcem in SZavratcem in Studencemtudencemtudencemtudencem, , , , 
saj je zelo nevarno.saj je zelo nevarno.saj je zelo nevarno.saj je zelo nevarno.    

Predlog je bil pred leti že obravnavan. Potrebno bi bilo začeti s projektno nalogo za izdelavo projektne 
dokumentacije za preureditev priključka lokalne ceste na regionalno ter nanjo pridobiti soglasje DRSI.  
 

• OOOObnova cestbnova cestbnova cestbnova cest    v slabem stanju na območju KS Studenecv slabem stanju na območju KS Studenecv slabem stanju na območju KS Studenecv slabem stanju na območju KS Studenec....    



Občina Sevnica si prizadeva urejati in vzdrževati cestno infrastrukturo v dobrem stanju. Zaradi tega 
namenja dosti sredstev v obnovo in sanacijo najbolj poškodovanih odsekov lokalnih cest. V letošnjem 
letu smo tako urediti poškodovani odsek lokalne ceste Arto–Ponikve, v izvajanju pa je tudi sanacije 
cestišča skozi naselje Studenec. Občina Sevnica si bo tudi v prihodnje prizadevala za zagotavljanje 
normalne prevoznosti cestišč, skladno z razpoložljivimi finančnimi sredstvi. 

 

• Novo cesto ZavratecNovo cesto ZavratecNovo cesto ZavratecNovo cesto Zavratec––––Rovišče je potrebno dopolniti s pešRovišče je potrebno dopolniti s pešRovišče je potrebno dopolniti s pešRovišče je potrebno dopolniti s peš----potjo zpotjo zpotjo zpotjo za otroke, cesta je zelo nevarnaa otroke, cesta je zelo nevarnaa otroke, cesta je zelo nevarnaa otroke, cesta je zelo nevarna....        

Ob obnovi vozišča regionalne ceste v Zavratcu smo skušali urediti tudi nekaj mejnih površin, ki bi 
predstavljale varnejšo možnost za pešce v naselju. Izkazalo se je, da je za izvedbo potrebno izdelati 
projektno dokumentacijo ter pridobiti soglasje DRSI in ureditve uskladiti z lastniki zemljišč.  
 

• Potrebno je obnoviti cesto Črni potokPotrebno je obnoviti cesto Črni potokPotrebno je obnoviti cesto Črni potokPotrebno je obnoviti cesto Črni potok––––KKKKrižrižrižriž....    

Odsek ceste Črni potok–Križ je normalno prevozen. Zaradi starosti cestišča se na vozišču pojavljajo 
poškodbe, ki se v zimskem času zaradi soljenja in pluženja cestišča še povečujejo. V lanskem letu je 
Občina Sevnica pristopila k izvedbi najbolj poškodovanih odsekov navedene lokalne ceste. Žal 
zagotovljena proračunska sredstva ob vseh ostalih investicijah ne omogočajo načrtovanje sanacije 
celotnega odseka lokalne ceste. V sklopu rednega vzdrževanja bo Občina Sevnica pristopila k izvedbi 
vzdrževalnih del na navedenem odseku lokalne ceste, skladno z razpoložljivimi finančnimi sredstvi. 
 

• Predlog za priključitev konceptu pametnih vasiPredlog za priključitev konceptu pametnih vasiPredlog za priključitev konceptu pametnih vasiPredlog za priključitev konceptu pametnih vasi....    

Načrt za okrevanje in odpornost je podlaga za koriščenje razpoložljivih sredstev iz Sklada za okrevanje 
in odpornost. Gre za finančno najobsežnejši mehanizem iz naslova evropskega svežnja za okrevanje in 
odpornost »Next Generation EU«, v okviru katerega bodo Sloveniji na voljo tudi sredstva pobude React-
EU, Sklada za pravični prehod in Razvoj podeželja. Slovenija bo nekaj manj kot 1,8 milijarde evrov 
nepovratnih sredstev in dobrih 700 milijonov posojil iz Mehanizma za okrevanje in odpornost, usmerila 
v zeleni prehod, digitalno preobrazbo, podporo gospodarstvu, raziskave in razvoj, izobraževanje, 
zdravstvo, socialno varnost in stanovanjsko politiko. Za doseganje podnebnih ciljev je v NOO predvidenih 
42,45 odstotka sredstev oziroma za nekaj manj kot 1,054 milijarde evrov naložb, kar je za skoraj 4 
odstotke več kot predvideva evropska uredba. Za digitalne cilje bo Slovenija namenila 21,46 odstotka 
sredstev oziroma 532,75 milijona evrov. 

Načrt sestavljajo štiri razvojna področja s pripadajočimi komponentami, znotraj katerih so opredeljene 
reforme in naložbe: 

A. Zeleni prehod: 

• obnovljivi viri energije in učinkovita raba energije v gospodarstvu, 
• trajnostna prenova stavb, 
• čisto in varno okolje, 
• trajnostna mobilnost, 
• krožno gospodarstvo – učinkovita raba virov; 

B. Digitalna preobrazba: 

• digitalna preobrazba gospodarstva, 
• digitalna preobrazba javnega sektorja in javne uprave; 
•  



C. Pametna, trajnostna in vključujoča rast: 

• raziskave, razvoj in inovacije, 
• dvig produktivnosti, prijazno poslovno okolje za investitorje, 
• trg dela – ukrepi za zmanjševanje posledic negativnih strukturnih trendov, 
• preoblikovanje slovenskega turizma ter investicije v infrastrukturo na področju turizma in 

kulturne dediščine, 
• krepitev kompetenc, zlasti digitalnih in tistih, ki jih zahtevajo novi poklici in zeleni prehod, 
• učinkovite javne institucije; 

D. Zdravstvo in socialna varnost: 

• zdravstvo, 
• socialna varnost in dolgotrajna oskrba, 
• stanovanjska politika. 

V okviru navedenih razvojnih področij bo Republika Slovenija začela z izvajanjem strateškega dela Načrta 
za okrevanje in odpornost predvidoma v naslednjem letu. V okviru ministrstev se pričakuje objava 
razpisov, ki bodo sledili projektom brezogljične družbe. Občina Sevnica se zaveda pomena pridobivanja 
evropskih sredstev in njihove dodane vrednosti, ki prispevajo k razvoju našega okolja in projektom 
brezogljične družbe. Občina Sevnica bo tako spremljala ter preučila objavljene evropske razpise. Prijave 
projektov bodo potekale v skladu s programskimi, vsebinskimi, finančnimi ter razpisnimi pogoji samih 
razpisov. 

V proračunu za leto 2022 je Občina Sevnica že naredila korak v smeri razvoja našega okolja s projektoma, 
ki prispevata k brezogljični družbi. Občina Sevnica je za proračun 2022 predvidela vzpostavitev izposoje 
javnih električnih koles, kjer bi se za začetek izgradile štiri točke za izposojo električnih koles. To je eden 
izmed ukrepov, kako naše občane spodbuditi za vožnjo po mestu z električnimi kolesi in ne z avtomobili 
in tako prispevati k zniževanju CO2. Električna kolesa bodo zanimiva tudi na območjih, kjer je zaradi 
pomanjkanja parkirišč težje parkirati. Občina Sevnica pa si zastavlja tudi koncept investicij v sončne 
elektrarne na javnih objektih. V letu 2022 Občina Sevnica želi pregledati in predlagati primerne javne 
objekte in izvesti postavitev ene vzorčne sončne elektrarne na javnem objektu.  

Podeželje se sooča s pomanjkanjem zaposlitvenih možnosti, pomanjkanjem znanj in spretnosti, 
nezadostnim vlaganjem v povezljivost, infrastrukturo in osnovne storitve. Koncept Pametnih vasi 
predstavlja odgovor na nove izzive podeželja. Občina aktivno spremlja koncept pametnih vasi in se tudi 
udeležuje njenih aktivnosti. Ena zadnjih dejavnosti je bila mednarodna konferenca Pametne vasi za 
zeleno, digitalno in odporno Evropo v Brestanici. Mednarodna predstavitev dobre prakse iz projektov 
LEADER/CLLD je potekala na Tončkovem domu na Lisci. 


